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شهرداران نگاهشان را
 در حوزه مدیریت شهری

 جامع و فراگیر کنند

کرج و فردیس نیاز
 به افزایش سرانه های 

آموزشی دارند
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 فرماندار ویژه شهرستان کرج :

ایجاد اشتغال ملاک ارزیابی 
مدیران خواهد بود

مدیر کل امور بانوان استانداری البرز :

نمایشگاه دائمی عرضه محصولات مشاغل 
خانگی جانمایی می شود
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رئیس سازمان حفاظت محیط زیست ضمن اشاره به ۵ کشوری 
که بیشترین تاثیر را از پدیده گرد و غبار می پذیرند، اظهار کرد: 
سالانه ۷ میلیون نفر بر اثر آلودگی جوی طبیعی و مصنوعی جان 

خود را در جهان از دست می دهند.
علی سلاجقه در اجلاس بین المللی مقابله با توفان های ماسه و 
گرد و غبار که با حضورابراهیم رئیسی - رئیس جمهوری ایران، 
حسین امیرعبدالهیان - وزیر امورخارجه - و مقامات بیش از ۵۰ 
کشور و آژانس بین المللی در سالن اجلاس سران برگزار شد، 
تعداد وقوع خشکسالی ها و  از سال ۲۰۰۰ میلادی  اظهار کرد: 
اساس  بر  است.  داشته  افزایش  درصد   ۳۰ آن ها  گستره  دامنه 
سازمان  اسکپ  آژانس  که  نتایجی  و  جهانی  یافته های  آخرین 
ملل متحد منتشر کرده طی ۵۰ سال اخیرحدود ۵۰ درصد وقایع 

آب و هوایی مربوط به خشکسالی بوده است.
وی ادامه داد: در ۵۰ سال اخیر حدود ۱۲۴ میلیارد دلار خسارات 
اقتصادی ناشی از خشکسالی بوده است. پیش بینی می شود که تا 
سال ۲۰۳۰ حدود ۷۰۰ میلیون نفر مهاجرت ناشی از خشکسالی 

را در جهان داشته باشیم.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با اشاره به مشکل کمبود 
با  آب در جهان گفت: درحال حاضر ۳.۲ میلیارد نفر در جهان 
مشکل کمبود آب مواجه هستند و تحقیقات نشان می دهد این 
مقدار تا سال ۲۰۵۰ به ۵ میلیارد نفر خواهد رسید که  سه چهارم 

جمعت کل جهان است.
به گفته سلاجقه ۵ میلیارد نفر در جهان حداقل یک ماه در سال 

به آب دسترسی نخواهند داشت.
جهان  بزرگ  ودریاچه های  تالاب ها  خشکی  به  اشاره  با  وی 
گفت: بر اساس آخرین مقالاتی که ساینس منتشر کرده است، 
دریاچه های بزرگ و منابع عظیم آبی جهان به خشکی گراییده اند 

که این موضوع دال بر افزایش منابع گرد و غبار است.
سازمان  دبیرکل  اعلام  بنابر  داد:  ادامه  جمهوری  رئیس  معاون 
طبیعی  جوی  آلودگی  اثر  بر  نفر  میلیون   ۷ سالانه  متحد  ملل 
به  را  ما  ارقام  و  آمار  این  هستند.  مرگ  حال  در  مصنوعی  و 
چاره اندیشی وادار می کند. رئیس جمهوری نیز با توجه به این 
مشکلات دستور داد تا برای حل این مشکل از تمام ظرفیت های 

ملی استفاده شود.
وی ادامه داد: بر اساس این دستور سازمان حفاظت محیط زیست 
در کنار وزارت امور خارجه رایزنی های خود را آغاز کرده است 
که به تشکیل اولین نشست منطقه ای گرد و غبار در ۲۱ تیرماه 
با حضور کشورهای همسایه، همسو و مسلمان در تهران منجر 
شد و در نتیجه همین رایزنی ها روز ۲۱ تیرماه به عنوان روز بین 

المللی مقابله با گرد وغبار در تقویم سازمان ملل ثبت شد.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست افزود: به دلیل دستاوردهای 
بزرگ اجلاس منطقه ای سال گذشته، سازمان ملل متحد ضمن 
قدردانی از کشور جمهوری اسلامی ایران، کشور ما را به عنوان 
توفان های ماسه و گرد و  با  المللی مقابله  بین  میزبان اجلاس 

غبار انتخاب کرد.
سلاجقه ادامه داد: با توجه به اینکه محیط زیست مرز نمی شناسد، 
کشورها از دعوت ما استقبال کردند و از ۵۵ کشور دعوت شده، 
۵۰  کشور و آژانس بین المللی در اجلاس شرکت کرده اند. در 
این زمینه سازمان ملل متحد نیز همراه ما بوده که جا دارد از 
آقای گوترش - دبیرکل سازمان ملل متحد - و آقای استفان 

پریزنر - نماینده سازمان ملل متحد در ایران - تشکر کنم.
وی افزود: از آنجایی که تاکید رئیس جمهوری بر اجرایی شدن 
نتایج این اجلاس ها است، اقدامات عملی نیز شروع شده است. 
به عنوان مثال در چهاراستان عراق و دو استان ایران عملیات 

اجرایی مقابله با گرد و غبار شروع می شود.
آژانس  اطلاعات  اساس  بر  جمهوری   رئیس  معاون  گفته  به 
اسکپ کشورهای ترکمنستان، ارمنستان، ازبکستان، آذربایجان 

و ایران بیشترین تاثیرپذیری را از گرد و غبار  دارند.
سلاجقه تاکید کرد: امیدواریم نتیجه نهایی این اجلاس رهاوردی 
برای همه کشورها در راه مقابله با گرد و غبار باشد و الزامات 
قطعنامه سازمان ملل متحد، کشورها را در کنار هم  قرار دهد. 
به  باید  دارند که  نیز وظایفی  المللی  بین  نهاد  راستا ۱۵  دراین 

وطایف خود عمل کنند.
این  متحد  ملل  سازمان  از  ما  توقع  کرد:  تصریح  پایان  در  وی 
است که تحریم های ظالمانه و یکجانبه تاثیری بر همکاری های 

سازمان ملل باکشورهای مختلف از جمله ایران نداشته باشد.

مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین :

20 هزار دانش آموز قزوین هنوز برای خرید کتاب اقدام نکرده اند

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست :

ایران جزء ۵ کشور با بیشترین تاثیرپذیری از گرد و غبار

به نظر می رسد با برپایی نمایشگاه های مختلف و تامین غرفه های عرضه محصولات مشاغل خانگی 
در بخش اشتغال بانوان توفیقات بسیار ارزشمندی در استان حاصل شود

| صفحه آخر | 

بلاتکلیفی بیش از 
هزارتن لجن اسیدی

 در البرز

| مجید درگی | 
| مدیرکل محیط زیست البرز |

سیاست خاورمیانه ای آمریکا
------------ دکتر سیدمحمدکاظم سجادپور -----------

بحث ها و گفت وگوهای متعدد و رنگارنگی درخصوص سیاست آمریکا در خاورمیانه مطرحند. گروهی بر این باورند که آمریکا خاورمیانه را ترک یا به مرور حضور پررنگ 
تاریخی خود را کمتر می کند تا بر چین تمرکز کند. گروهی، اثری از کم شدن حضور آمریکا مشاهده نمی کنند و خاورمیانه را عرصه رقابت آمریکا و چین و تا حدودی روسیه 
می بینند. هرکدام از این دیدگاه ها، شواهد و داده های به صورت گزینشی را برای اثبات نظر خود ارائه می دهند. ترکیبی از توهم، آرزوها، واقعیت و تحلیل سره از ناسره درباره 
حضور و ماهیت حرکت های آمریکا در خاورمیانه و غرب آسیا در رسانه ها و موسسات تحقیقاتی عرضه می شود. این پدیده سوالی اساسی را به پیش می کشد و آن اینکه 
چگونه می توان سیاست خارجی ایالات متحده در دوران بایدن را مورد تجزیه و تحلیل قرار داد؟ برای پاسخ مناسب باید به »ساختارهای تعیین کننده« سیاست خارجی آمریکا 
در این منطقه توجه کرد؟ باید گرایش های درون سیاستگذاران آمریکایی در این منطقه را شناسایی کرد و نهایتا باید چالش های سیاست خارجی آمریکا را احصا کرد. سه 
پایه تحلیلی »ساختارها«، »گرایش ها« و »چالش ها« روشن می کند که دولت بایدن سیاست تغییر بنیادین منطقه و مهندسی گسترده منطقه ای را مانند دوران بوش پسر و 
ترامپ دنبال نکرده ولی عناصری از آنها به کار گرفته و با ترکیبی از اقدامات سیاسی و نظامی در پی مدیریت منطقه ای است. در این مسیر، تکیه بر دیپلماسی برجسته است.
ساختارهایی که سیاست آمریکا در منطقه را به مرحله تحقق می رسانند، تداوم داشته و نه فقط دست نخورده اند، بلکه در دوران بایدن تقویت شده اند. عمده ترین پایه در این 
ساختارها، چارچوب های نظامی است: در این چارچوب های نظامی پیمان های دوجانبه نظامی، پایگاه های نظامی و نمایش قدرت نظامی، سازه های اصلی اند. آمریکای بایدن، با 
وجود خروج نظامی از افغانستان، حضور نظامی خود در سازه های فوق الذکر را تقویت کرده و در حال تعمیق آنها است. در میان اتحادیه های نظامی دوجانبه با متحدان آمریکا 
در پی راه اندازی سیستم نظامی یکپارچه ضد موشکی در منطقه است. وارد کردن رژیم صهیونیستی به حوزه علمیات سنتکام، بخشی از این سیستم نظامی منطقه  ای است. 
به علاوه آمریکا، هیچ کدام از پایگاه های نظامی خود را تعطیل نکرده و همزمان بر حضور قابل رؤیت نظامی خود در ابعاد گوناگون مانند پهپادها در آسمان و شهپادها در دریا 

افزوده است. همگی این اقدامات در قالب مفهوم بازدارندگی )deterence( تبیین و توضیح داده می شود.
به هر روی این ساختارهای نظامی علائمی از ترک منطقه را به نمایش نمی گذارند. بخش دیگری از ساختارهای متداوم آمریکا در منطقه خاورمیانه و غرب آسیا، ساختارهای 
دیپلماتیک است. آمریکای بایدن این ساختارها را تداوم بخشیده و به عمق تحرک های دیپلماتیک  دوجانبه و چندجانبه افزوده است. عمده ترین این تحرک ها در پیگیری ایده 
سه پایه ای عربستان، رژیم صهیونیستی و فلسطین متجلی می شود. براساس آنچه توماس فریدمن، ستون نویس نیویورک تایمز در ۳ژوئیه سال جاری روشن ساخت، مذاکرات 
پیچیده و پردامنه ای را بین اسرائیل و عربستان برای عادی سازی رابطه دنبال می کند که البته در آن اسرائیل باید از الحاق کرانه غربی خودداری کند. عربستان بهای بزرگی 
از آمریکا می خواهد؛ از جمله تعهد امنیتی آمریکا به عربستان برای دفاع از آن کشور در حد یک متحد ناتو، امکانات هسته ای با چرخه کامل سوخت و واگذاری تسلیحات 
پیشرفته آمریکایی. بدون ورود به این جزئیات باید گفت ساختارهای دیپلماتیک آمریکا در منطقه فعال تر شده  اند. دیپلماسی آمریکا صحبت، مذاکره و رسیدن به توافق با 
متحدان و مخالفان آمریکا را دربرمی گیرد. مذاکرات غیرمستقیم با ایران از طریق عمان و قطر نیز در این چارچوب باید مدنظر قرار گیرد. همراه با این ساختارهای مداوم باید 
به گرایش ها توجه داشت. در بین نخبگان سیاست خارجی نگرش های گوناگونی درباره ماهیت و چگونگی درک و تصمیم گیری درباره خاورمیانه وجود دارد و البته در این میان 
نقش بازیگران منطقه ای خاورمیانه  در شکل دادن و پرورش این گرایش ها را باید در تصویر کلان مشاهده کرد.گرایش تغییر ساختار منطقه ای و مهندسی بزرگ اجتماعی در 
منطقه سال هاست توسط جانبداران تندروی رژیم صهیونیستی ازجمله به کار بردن آشکار نیروی نظامی دنبال می شود. این گرایش بود که به اشغال نظامی عراق و افغانستان 
انجامید که البته برای آمریکایی ها هزینه  زا بود. گرایش دیگر در عین حفظ ابزار نظامی، مدیریت منطقه ای را با هزینه های کمتر دنبال می کند. در این میان افراد در پردازش این 
نگرش ها نقش دارند و همراه با نقش افراد جایگاه سازمانی آنها مهم است. در دولت بایدن، به نظر می رسد با کاهش نقش وزارت خارجه، شورای امنیت ملی در طراحی و اجرای 
سیاست خارجی آمریکا در خاورمیانه دست برتر را یافته است. برآمدن دو نفر در مجموعه سیاست خارجی آمریکا در امور خاورمیانه در خور توجه  است. این دو نفر عبارتند از: 
سالیوان مشاور امنیت ملی و برت مک گورک هماهنگ کننده امور خاورمیانه در شورای امنیت ملی آمریکا. بررسی سخنان و رفتار آنها و سایر مقامات آمریکایی امور خاورمیانه 
گرایش فعلی دولت بایدن را در چند واژه که در زبان انگلیسی با D شروع می شوند، روشن می کند. اینها عبارتند از: Deterrence که به معنای بازدارندگی که قبلا اشاره شد 
بر تقویت حضور نظامی استوار است. دوم De-escalation به معنای کاهش تشنج، این مفهوم باعث می شود که آمریکا در حوزه داخلی و بین المللی، از تنش های خاورمیانه ای 
فاصله گیرد و سوم Diplomacy که به آن اشاره شد. همه اینها در جهت گرایش مدیریت منطقه است که با گرایش های دیگر متفاوت است. اما سیاست خاورمیانه ای بایدن 
با چالش های گوناگونی روبه رو است. چالش عمده و سترگ، ماهیت مسائل خاورمیانه ای و سیاست های آمریکا در قبال آنها است. در رأس این مسائل فلسطین و مخصوصا 
رفتار رژیم صهیونیستی کنونی است که با خشن ترین روش ها، هیچ فضای تنفس قابل مانوری را برای بایدن باقی نگذاشته است که بتواند در قباس فلسطین حتی گام های 
کوچکی بردارد. خاورمیانه و تاریخ، جغرافیا و کنشگران متعددش توسط هیچ هژمونی مدیریت پذیر نیست. چالش های بین المللی آمریکا در خاورمیانه نیز باید مدنظر قرار گیرد. 
امکان چین و فضایی که برای کنشگران خاورمیانه ای فراهم کرده، قابل اعتنا است. به علاوه در جنگ اوکراین هم خاورمیانه نه همراه مسکو شد و نه همگام با واشنگتن. 
فراتر از اینها، چالش های داخلی در ایالات متحده درخصوص سیاست های خاورمیانه بایدن است. جناح های راست حزب دموکرات و تمام جناح های جمهوری خواه با موضع و 
رفتار دولت بایدن در خاورمیانه زاویه ای سخت دارند. آنها در پی فشارهای سنگین بر ایران هستند و هرگونه تنش زدایی اولیه را نیز زیر سوال می برند و سرسختانه خواستار 
اسرائیلی تر شدن سیاست های آمریکا در خاورمیانه اند.هرچه هست سیاست های خاورمیانه ای بایدن ترکیبی از تداوم و تحول را به نمایش می گذارد. تداوم ها و تحول هایی که 

با وجود طراحی برای مدیریت خاورمیانه نشان می دهند که نمی توان به راحتی این منطقه پرلایه را با سیاست های هژمونیک اداره کرد.

کلام نخست
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اخبار  شماره ۲۱3۲۵
یکشنبه
۱۹ شهریور ۱40۲ 

تشکیل  تصویب  از  استان ها  عالی  شورای  دبیرخانه  رئیس 
تلفیق مجلس  در کمیسیون  اتحادیه شهرداری های کشور 
عنوان  به  شورایاری ها  گفت:  و  داد  خبر  اسلامی  شورای 

سمن های شهری جایگاه قانونی می یابند.
برنامه هفتم توسعه کشور  اینکه  به  اشاره  با  احمد صادقی 
و  شهری  مدیریت  جایگاه  بازیابی  برای  فرصت  بهترین 
امور  معاونت  پیگیری های  با  افزود:  است،  محلی  پارلمان 
ایجاد یک فصل  با  دبیرخانه شورای عالی استان ها،  مجلس 
توسعه  هفتم  برنامه  در  شهری  مدیریت  با  مرتبط  مستقل 
جمله  از  شد.  موافقت  مجلس  تلفیق  کمیسیون  توسط 
مصوبات کمیسیون تلفیق، فعالیت و ارتباط شهرداری های 

کل کشور در قالب یک اتحادیه است.
با عنوان  این تشکل صنفی  ایجاد  از  داد: هدف  ادامه  وی 
بین  همکاری  توسعه  کشور«،  شهرداری های  »اتحادیه 

بین  اتحادیه های  با  ارتباط  برقراری  کشور،  شهرداری های 
برنامه های  اجرای  و  تجربه ها  انتقال  شهرداری ها،  المللی 
ارائه  شهرداری ها،  مشکلات  و  مسائل  بررسی  آموزشی، 
قوای  با  شهرداری ها  بیشتر  ارتباط  و  مناسب  های  راه حل 

سه گانه و پیگیری امور صنفی آنان است.
صادقی با بیان اینکه اکنون چهار بند قانونی در این فصل 
با  مرتبط  بندها  این  از  یکی  افزود:  است،  شده  پیش بینی 
رسمیت یافتن حضور معتمدان محلی به عنوان شورایار در 
کنار شوراهای اسلامی همه شهرهای کشور است که مقرر 
شد نحوه انتخاب این شورایاران پس از مجوز ایجاد توسط 
شورای شهر مربوطه، توسط شورای عالی استان ها مشخص 
شود. مطابق با این بند، ماهیت حقوقی شورایاری ها، در قالب 
سازمان های مردم نهاد شهری خواهد بود. رییس دبیر خانه 
شورای عالی استان ها  شدن  اضافه  استان ها،  عالی  شورای 

با مدیریت  به ترکیب پنج مجمع موثر و مهم ملی مرتبط 
شهری را یکی دیگر از مصوبات فصل مدیریت شهری در 
برنامه هفتم اعلام کرد و گفت: طبق این مصوبه، رئیس یا 
عضو منتخب شورای عالی استان ها به عنوان عضو ناظر به 
ترکیب شورای عالی معماری و شهرسازی، شورای اجتماعی 
کشور، شورای عالی میراث فرهنگی و گردشگری، شورای 
ایمنی  و  نقل  و  عالی حمل  و شورای  زیست  عالی محیط 
اضافه می شود و روسای شورای اسلامی استان و شهرستان 
به ترتیب به عنوان عضو ناظر در ترکیب شورای برنامه ریزی 

استان و کمیته برنامه ریزی شهرستان اضافه می شوند.
اساس  بر  کرد:  اضافه  تهران  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
کمیسیون  است  موظف  دولت  تلفیق،  کمیسیون  مصوبات 
عضویت  و  جمهور  رئیس  اول  معاون  مسئولیت  با  ویژه  
دستگاه های اجرایی ذی ربط، رئیس شورای عالی استان ها، 
اعضای  از  نفر  یک  و  کشور  کل  شهرداران  اتحادیه  دبیر 
شورای  مجلس  شوراهای  و  داخلی  امور  کمیسیون 
و  محلی  امور  تا  دهد  تشکیل  ناظر(  عنوان  اسلامی)به 
شهرداری ها  به  واگذاری  قابل  تصدی های  و  حاکمیتی 
نظام  کارامدی  و  انسجام  موجب  که  نحوی  به  شوراها  و 
مدیریت شهری و تسهیل در ارائه خدمات عمومی و شهری 
به شهروندان و کاهش هرینه های عمومی شود را ظرف 
وزیران  هیات  تصویب  به  و  تدوین  شناسایی،  ماه   ۶ مدت 

برساند.
وی یکی دیگر از مصوبات فصل مدیریت شهری را تکلیف 
دولت به واگذاری اوراق صرفه جویی انرژی و اوراق اسلامی 
متناسب با طرح های توسعه حمل و نقل عمومی شهری و 
خرید و نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی شهری اعلام 
به  اساس، وزارت کشور مکلف است  این  بر  افزود:  و  کرد 
صورت سالانه نسبت به تسویه حساب اوراق با تضمین ۵۰ 

درصد دولت و ۵۰ درصد شهرداری ها اقدام کند.

رئیس دبیرخانه شورای عالی استان ها :

تشکیل »اتحادیه شهرداری های کشور« در کمیسیون 
تلفیق مجلس شورای اسلامی تصویب شد

فرمانده یگان حفاظت منابع طبیعی و آبخیزداری قزوین :

کشف ۳۱۷ متر مکعب چوب قاچاق در قزوین
فرمانده یگان حفاظت منابع طبیعی و آبخیزداری قزوین از کشف ۳۱۷ متر مکعب چوب قاچاق 

از ابتدای سال جاری تاکنون در این استان خبر داد.
دنبال  به  قاچاق  چوب  میزان  این  افزود:  مطلب  این  بیان  سلیمانی ضمن  کیومرث  سرهنگ 

توقیف ۳۸ فقره خودروی قاچاق حمل چوب کشف و ضبط شده است.
وی اضافه کرد: توقیف خودروهای حامل چوب قاچاق عمدتا از محل بریدن درختان و یا حمل 
آن از استان دیگر به این استان رصد و شناسایی می شوند که با اقدامات به موقع نیروهای یگان 

حفاظت متخلفان بازداشت و به مراجع قانونی معرفی می شوند.
سلیمانی تصریح کرد: از آنجایی که فقدان مجوز حمل چوب تخلف محسوب می شود و بار 
کشف شده نیز »غیرمجاز« تلقی می شود،  بنابراین از رانندگان حمل چوب در استان قزوین می 

خواهیم که در رابطه با دریافت مجوز اهتمام ویژه تری لحاظ کنند.
این مسوول با بیان اینکه چوب های قاچاق کشف شده در مرکز پرورش نهال اداره کل منابع 
طبیعی جمع آوری می شود، اظهار کرد: این چوب ها تا زمان صدور رای از سوی دستگاه قضایی 
مبنی بر استفاده مجدد، تحت الحفظ باقی خواهد ماند.فرمانده یگان حفاظت منابع طبیعی و 
آبخیزداری استان قزوین خاطرنشان کرد: قاچاق چوب براساس قانون حفاظت از بهره برداری 
جنگل ها و مراتع جرم محسوب شده و با متهمان در این حوزه به طور جدی برخورد می شود. 
سلیمانی یادآور شد: شهروندان می توانند در راستای همکاری برای مقابله با قاچاق چوب در 

صورت مشاهده هرگونه مورد مشکوک موضوع را به سامانه ۱۵۰۴ یا ۱۳۹ گزارش دهند.

رئیس کل بانک مرکزی:

به زودی دلار از مبادلات سیاحتی
 با کشورهای منطقه حذف می شود

مدیر کل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان البرز :

مردم می توانند به صورت خرید آنلاین
 از  کالابرگ الکترونیکی استفاده کنند

رئیس کل بانک مرکزی، جایگزینی عرضه و تحویل دینار به زائران اربعین حسینی را 
که برای نخستین بار با موفقیت انجام شد، تجربه عملی »حذف دلار از مبادلات غیر 
تجاری و سیاحتی« اعلام کرد و گفت: تعمیم تجربه رضایت بخش اربعین حسینی به 
سایر کشورهای منطقه در حال بررسی کارشناسی و برنامه ریزی عملیاتی است و به 

زودی شاهد اجرای آن خواهیم بود. 
و  دست اندرکاران  همه  از  تشکر  ضمن  پیامی  در  فرزین  محمدرضا  ایسنا،  گزارش  به 
بانک  ارزی  از مدیریت مدبرانه مسئولان  اربعین حسینی و تقدیر ویژه  برگزارکنندگان 
مرکزی، مدیران بانک های عامل فروش ارز اربعین، وزارت کشور و تمام ارگان ها تصریح 
با سال های قبل توسط  تفاوت اساسی  با چند  اربعین در سال جاری  ارز  کرد: خدمات 

شبکه بانکی کشور انجام گرفت.
رئیس کل بانک مرکزی عرضه ارز اربعین توسط شش بانک بزرگ کشور در قالب ۱۷۹۰ 
شعبه شهری و روستایی را اقدامی مهم برشمرد و گفت: امسال برای نخستین بار، مراحل 
دریافت  ارز اربعین، ساده تر بود و تلاش شد سهم بیشتری از خدمات توسط سامانه های 
غیر حضوری صورت گیرد.فرزین تصریح کرد: از ماه ها قبل، منابع دیناری عرضه ارز 
اربعین زائران ایرانی در بزرگترین گردهمایی جهان فراهم و برای اولین بار نیز بجای 

ارزهای دلار و یورو، از ارز کشور مقصد استفاده شد.
طبق اعلام بانک مرکزی، رئیس کل این بانک اظهار کرد: مسئولان این بانک از ماه 
ها قبل، برآورد دقیقی از منابع دیناری مورد نیاز تا پایان سفر اربعین حسینی را پیش 
بینی کردند و با برنامه ریزی دقیق، خدمات عرضه ارز اربعین با نرخ یکسان و بدون هیچ 
کمبودی در تمام شعب و در طول روزهای هفته ارائه شد. در طول ایام اربعین حسینی نیز 
همگان شاهد بودند که این اقدام هوشمندانه باعث کاهش نرخ دینار در بازار غیررسمی 
شد.فرزین تاکید کرد: الگوی به کار گرفته شده که مورد رضایت زوار اربعین حسینی و 
مقامات مختلف کشور نیز قرار گرفت را می توان برای سایر کشورهای منطقه نیز به کار 
برد. رئیس کل بانک مرکزی افزود: در حال حاضر معاملات کالایی کشورمان با سایر 
کشورها عموما با ارزهای یورو، درهم، یوان، روبل، روپیه و دینار صورت می گیرد ولی 
درخصوص معاملات سیاحتی و غیرتجاری، همچنان ارزهای غالب یورو و دلار است 
که تجربه عملی »حذف دلار از مبادلات غیر تجاری و سیاحتی« در ایام اربعین امسال 

برای اولین بار در کشور اتفاق افتاد.

از  خرید  برای  لازم  زیرساخت های  شدن  فراهم  از  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون  کل  مدیر 
مشمول  خانوارهای  برای  الکترونیکی  کالابرگ  طرح  در  اینترنتی  و  مجازی  فروشگاه های 

تا روزهای آتی خبر داد.
عبداله دارایی مدیر کل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان البرز با اعلام این خبر گفت: با اجرای 
طرح کالابرگ الکترونیکی برای خانوارهای مشمول و فراهم شدن زیرساخت های لازم جهت 
خرید آنلاین از طریق کارت بانکی و نرم افزار »شما«، فرصت خرید از فروشگاه های مجازی 

به صورت اینترنتی جهت ارائه اقلام طرح کالابرگ الکترونیکی امکان پذیر می شود.
با پیگیری همکاران عزیزم  ادامه گفت:  البرز در  مدیرکل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان 
هزار  و ۱۲۲  زنجیره ای  فروشگاه  در حال حاضر ۱۲  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت  در 
فروشگاه به سامانه کالابرگ الکترونیکی متصل شده اند و در استان البرز نیز هر روز به تعداد 
شهرستان های  در  تابعه  ادارات  می شود.  افزوده  طرح  این  در  کننده  مشارکت  فروشگاه های 
استان به صورت روزانه تحت نظارت فرمانداران محترم در اجرای این طرح و ارائه خدمات 

بهتر به مردم عزیز فعال می باشند.
رئیس شورای هماهنگی دستگاه های اجرایی وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی در استان البرز 
خاطرنشان کرد: از ابتدای شهریور ماه امسال بود که خانوارهای دهک های چهارم و پنجم به 
دهک های پایین تر اضافه شده اند تا در صورت استفاده ۵۰ درصدی اعتبار یارانه ۳۰۰ هزار 
تومانی خود در خرید ۱۱ قلم کالای اساسی، بتوانند ۱۲۰ هزار تومان یارانه بیشتر دریافت کنند 

و از فروشگاه هایی که در این طرح مشارکت دارند، خرید نمایند.
عبداله دارایی در ادامه گفت: قبلًا دهک های اول تا سوم مشمولین خانوارهای تحت پوشش 
از افزایش ۲۰  با استفاده از این طرح  بهزیستی و کمیته امداد امام خمینی ره می توانستند 
ایرانی،  برنج  گوساله،  منجمد  خرید گوشت  به  نسبت  تا  بهره مند شوند  یارانه  مبلغ  درصدی 
حبوبات، شیر کم چرب بطری، پنیر uf، ماست کم چرب، مرغ، تخم مرغ، روغن مایع، ماکارونی 

و قند و شکر را از هر نشان تجاری خریداری کنند.
طرح  مجری  فروشگاه های  به  مراجعه  با  می توانند  مشمول  خانوارهای  بنابراین  افزود:  وی 
نسبت به استفاده از یارانه تشویقی طرح کالا برگ الکترونیکی اقدام کنند و همچنین از طریق 
سامانه »شما« و نصب این نرم افزار از وجود فروشگاه ها و سوپر مارکت های متصل به طرح 
در نزدیک ترین محل سکونت خود اطلاع یابند و یا از طریق شماره گیری #۱۴۶۳*۵۰۰* از 

باقیمانده اعتبار خود آگاهی پیدا کنند.

نیروهای توانبخشی مدارس در آستانه بازنشستگی
بنا بر اعلام معاون وزیر آموزش و پرورش در حال حاضر ۶۵۰ نیروی توانبخشی در مدارس 
استثنایی مشغول کار هستند که در سال های خیلی دور جذب آموزش و پرورش شده اند و اکثر 

آنها در حال حاضر در مرز بازنشستگی قرار دارند.
به گزارش ایسنا، حمید طریفی حسینی با حضور در شبکه خبر سیما با اشاره به آغاز ثبت نام 
آزمون استخدامی آموزش و پرورش در قالب شغل مربی امور آموزش معلولان از روز گذشته، 
استثنایی داریم که در حال خدمت  توانبخشی در مدارس  نیروی  نفر  اظهار کرد: حدود ۶۵۰ 

هستند. اکثر این تعداد در مرز بازنشستگی هستند و سال های خیلی دور جذب شده اند.
وجود  استثنایی  پرورش  و  آموزش  برای  نیرو  جذب  امکان  سال ها  دراین  اینکه  بیان  با  وی 
نداشت، توضیح داد: امسال با هماهنگی سازمان اداری و استخدامی کشور و در کنار نگاه مثبت 
ارکان مختلف دولت نسبت به وزارت آموزش و پرورش، توانستیم مجوز جذب را بگیریم که 
از دیروز ثبت نام آزمون آن شروع شده و تا ۳۱ شهریور استمرار دارد. برای اولین بار در کشور 
امور  قالب شغل مربی  را در  نیروی کاردرمان و گفتار درمان  نفر مجوز جذب  توانستیم هزار 

آموزش معلولان از سازمان اداری استخدامی کشور دریافت کنیم.
رئیس سازمان آموزش و پرورش استثنایی کشور ادامه داد: این نشان می دهد ما در آموزش و 
پرورش استثنایی کشور بعد از سال ها توانستیم شرایطی را فراهم کنیم تا مربیان متخصص 
حوزه توانبخشی که نیاز مدارس استثنایی ما بود را تامین کنیم. آزمون ۲۰ یا ۲۱ مهر ماه برگزار 
با مجوز   آیا  اینکه  بر  به سوال مجری مبنی  پاسخ  می شود.معاون وزیر آموزش و پرورش در 
جذب هزار نفری نیاز شما تامین می شود؟، توضیح داد: اگر بتوانیم هزار نفر را به طور کامل 
جذب کنیم، بخش مهمی از نیاز کشور در حوزه نیروی توان بخشی به خصوص کاردرمان و 
این  در  داوطلبان شرکت  نمره  به گفته طریفی حسینی، ۴۰ درصد  گفتاردرمان حل می شود. 
آزمون از طریق آزمون کتبی و ۶۰ درصد از طریق ارزیابی تکمیلی و به صورت انجام مصاحبه 

و قرار دادن داوطلب در موقعیت های عملی انجام کار به دست می آید.
وی درباره نحوه ارزیابی تکمیلی آزمون یاد شده تصریح کرد: در مصاحبه به صورت شفاهی 
کار عملی داوطلب را مورد سنجش قرار می دهند چراکه کار گفتاردرمانی و کاردرمانی عملی و 
مهارتی است و داوطلب با قرار گرفتن در موقعیت عملی کار گفتاردرمانی و کاردرمانی، بخشی 

از امتیاز آزمون را به دست می آورد.

فرمانده قرارگاه ابوذر فراجا:

مشکلی در مرزها برای تردد زائران
 وجود ندارد

فرمانده قرارگاه ابوذر اربعین حسینی اعلام کرد: بازگشت زائران حسینی به کشور بدون هیچ 
مشکلی در جریان است.

به گزارش ایسنا، سردار رضا بنی اسدی فر در این باره اظهار داشت:  تدابیر پیش بینی شده 
توسط پلیس و سایر نهادهای دست اندرکار، خدمت به زوار حرم اباعبداله الحسین)ع( همچنان 
ادامه دارد و در هیچ یک از مرزها مشکل خاصی که روند تردد زائران را با اختلال روبه رو 

کند، وجود ندارد.
فرمانده قرارگاه ابوذر اربعین حسینی افزود: پلیس پیشگیری فراجا هنگام بازگشت زائران همانند 
است  داده  قرار  کار  در دستور  را  به لایه جمعیت  به کشور عراق، مدیریت لایه  مرحله رفت 
با حمایت  داد:  ادامه  انتظامی  ارشد  مقام  ارزیابی می شود.این  مثبت  تاکنون  نیز  آن  نتایج  که 
مسئولان کشوری، استانی و تلاش بی وقفه انتظامی کشور تمام شرایط پذیرایی از زائران از 
جمله مکان های مناسب برای اقامت موقت  آن ها و وسایل حمل و نقل عمومی برای انتقال 
این عزیزان به شهرهای شان مهیا شده است بنابراین زائران بعد از ورود به میهن اسلامی از 
پلیس  نباشیم.رئیس  ناگوار  تا شاهد حوادث  کنند  با شتاب خودداری  رانندگی  عجله خصوصا 
بدون هیچ مشکل  زوار حرم حسینی  بازگشت  در حال حاضر  اینکه  بیان  با  فراجا  پیشگیری 
اربعین  از  پیش  روز  چند  زائران حرم حسینی  بازگشت  کرد:  تصریح  است،  جریان  در  امنیتی 
حسینی آغاز شده و این موج بازگشت همچنان ادامه دارد و انتظامی کشور امنیت زائران را تا 
بازگشت آخرین نفر عهده دار است.وی خطاب به زائرانی که با خودروهای شخصی به مرزها 
مراجعه کرده اند، خاطرنشان کرد: همکاران ما در پلیس پیشگیری با مراقبت های شبانه روزی 
اند از دست اندازی افراد سودجو به اموال آن ها  از پارکینگ های بزرگ اربعین تلاش کرده 
مراقبت کنند بنابراین به صاحبان خودروهای شخصی توصیه و تاکید می کنیم ضمن همکاری 
بردباری، حقوق  پارکینگ ضمن  از  انتظامی، هنگام تحویل گرفتن خودروی خود  با کارکنان 
یکدیگر را رعایت کنند و قبل از حرکت نیز به اندازه کافی استراحت و به توصیه های ترافیکی، 
امنیتی و انتظامی پلیس در این خصوص توجه کنند.براساس گزارش سایت پلیس، سردار بنی 
اسدی فر  با ابراز خرسندی از رضایت زائران، مسئولان و شهروندان از موفقیت پلیس در تامین 
اربعین حسینی )ع( گفت: تمام ظرفیت، امکانات، تجهیزات و  نظم و امنیت آیین پیاده روی 
در  حسینی  دلداده  آخرین  بازگشت  تا  حسینی  اربعین  ماموریت  در  شده  به کارگیری  کارکنان 

خدمت زائران خواهند بود.



میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

اقتصاد  شماره 3۱3۲۵
یکشنبه
۱۹ شهریور ۱40۲ 

 روزنامه آرمان میهن گرافیک

برای درمان حالت تهوع چه کارهایی انجام دهیم؟

و  آرام  تنفس 
میتواند  عمیق 
درمان  به 
تهوع  حالت 

کمک کند.

ریلکس کردن 
در  عضلات 
تسکین و التیام 
تهوع  حالت 

مفید است.

بنوشید.  آب 
صا  مخصو
حالت  زمانیکه 
تهوع با استفراغ 

همراه است.

زنجبیل داروی 
برای  طبیعی 
حالت  درمان 
تهوع محسوب 

می شود.

لیموترش تازه   
آن  اسانس  یا 
بین  از  باعث 
حالت  رفتن 
تهوع می شود.

درمانی  رایحه 
نعناع روشی  با 
برای  عالی 
حالت  درمان 

تهوع است.

رییس اتحادیه مشاورین املاک شهرستان ساوجبلاغ :

پلمب ۱۵ واحد مشاور املاک متخلف
 در شهرستان ساوجبلاغ

رییس اتحادیه مشاورین املاک شهرستان ساوجبلاغ از پلمب ۱۵ واحد مشاور املاک متخلف 
در شهرستان ساوجبلاغ خبر داد.

شناسایی  گفت:  ساوجبلاغ،  املاک شهرستان  مشاورین  اتحادیه  رییس  دهقان،  نخبه  مهدی 
واحدهای صنفی بدون پروانه کسب و متخلف به منظور جلوگیری از ورود پرونده های متخلف 

به محاکم قضایی، در دستور کار اتحادیه مشاورین املاک شهرستان ساوجبلاغ است.
نخبه دهقان افزود: برای آرامش در بازار مسکن و تامین امنیت روانی مردم و جلوگیری از افراد 

سودجو با واحدهای که فاقد مجوز قانونی باشند برخورد خواهیم کرد.
وی تصریح کرد: در دو ماه گذشته ۴۷۷ بازدید، ۳۹ اخطار، ۸ معرفی به تعزیرات و تعداد ۱۵ واحد 

مشاور املاک بدون مجوز و متخلف در شهرستان ساوجبلاغ شناسایی و پلمب شد.
رییس اتحادیه مشاورین املاک شهرستان ساوجبلاغ با اشاره به آمار مشاورین دارای پروانه 
کسب، گفت: در حال حاضر ۱۷۱۰ واحد صنفی دارای پروانه در ساوجبلاغ فعالیت می کنند و 

۱۵۰ مشاور املاک بدون مجوز وجود دارد.
وی گفت: بررسی و نظارت و اطلاع رسانی لازم به ۱۵۰ واحد مشاور املاک بدون مجوز جهت 
طی مراحل قانونی و گذراندن دوره  های آموزشی جهت تعیین وضعیت آنها صورت گرفته است.
رییس اتحادیه مشاورین املاک ساوجبلاغ در پایان، اظهار کرد: قانون گذار اتحادیه مشاورین 
انسان را به دلیل تخصصی بودن از سایر اتحادیه در جهت دریافت پروانه کسب مجزا کرده 
است به همین منظور صاحبان واحدهای صنفی که قصد تمدید و یا جابه جایی دارند الزاما باید 

از اداره ثبت و اسناد پروانه تخصصی دریافت کنند.

 مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی قزوین :

فعالیت کلینیک سیار مشاوره کسب و کار در شهرک های صنعتی قزوین
 

گفت:  قزوین  صنعتی  های  شهرک  شرکت  مدیرعامل 
فعالیت کلینیک های سیار مشاوره کسب و کار در راستای 
ارایه خدمات مشاوره ای به واحدهای صنعتی توسط این 

شرکت در سطح استان تسریع بخشیده می شود.
کرد:  خاطرنشان  مطلب،  این  بیان  ضمن  صفاری  رضا 
در  تولیدی  واحدهای  در  صنعتی  مشاوران  خدمات  ارایه 
بهره  افزایش  رفع مشکلات صنعتگران،  به  راستا کمک 
توانمند سازی  بازار،  انسانی، توسعه  نیروی  وری تولید و 

نیروهای انسانی، کاهش هزینه های تولیدی و مدیریت 
کیفیت بهینه سازی سیستم ها صورت می گیرد.

وی ادامه داد:  شرکت شهرک های صنعتی همچنین در 
جهت ساماندهی و تسهیل در این امر اقدام به راه اندازی 
کلینیک صنعت در استان کرده است که در آن مشاوران 
فعال در حوزه های مختلف )مالی، بازار، کنترل کیفیت، 
از بخش خصوصی  انسانی، حقوقی و سایر موارد(  منابع 
در  مناسب  رسانی  خدمت  راستای  در  و  داشته  حضور 
قالب کلینیک سار اقدام به مراجعه حضوری به واحدهای 

صنعتی می کنند.
استان  رییس هیات مدیره شرکت شهرک های صنعتی 
قزوین با اشاره به اقدامات صورت گرفته بعد از راه اندازی 
این کلینیک، تاکید کرد: از ابتدای سال جاری تاکنون ۲ 
طرح کلینیک سیار در شهرک ها و نواحی صنعتی استان 
واحد   ۱۰ از  بیش  به  خدمت  ارایه  برای  که  شده  انجام 

با  آنکه  است ضمن  داده  ارایه  خدمات  صنعتی  تولیدی، 
برنامه ریزی های صورت گرفته تا پایان سال جاری نیز 
اجرای هشت طرح کلینیک سیار کسب و کار دیگر برای 
این  کار  دستور  در  صنعتی  و  تولیدی  واحد   ۳۵ از  بیش 

شرکت قرار دارد.
صفاری تصریح کرد: سال گذشته اجرای ۶ طرح کلینیک 
ها و  در شهرک  تولیدی و صنعتی  واحد  برای ۳۰  سیار 

نواحی صنعتی تابعه این استان به انجام رسیده است.
مدیرعامل شهرک های صنعتی استان قزوین با اشاره به 
تولید(  تورم و رشد  )مهار  به شعار سال  تحقق بخشیدن 
از سوی این شرکت، یادآور شد: برگزاری این کلینیک ها 
با استفاده از ظرفیت مشاوران و متخصصان حوزه کسب 
و کار برای کمک به واحدهای فعال، نیمه فعال و راکد 
افزایش ظرفیت  و  تولید  رشد  اقتصادی،  رونق  در جهت 

تولید خواهد بود.

در مرکز  با حضور  البرز  استانداری  بانوان  امور  مدیر کل 
نمایشگاه  جانمایی  گفت:  خانگی،   مشاغل  ساماندهی 
کار  دستور  در  خانگی  مشاغل  محصولات  عرضه  دائمی 

است.
البرز،  استانداری  بانوان  امور  کل  مدیر  آقایی،  معصومه   
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون  مدیر کل  دارایی  با همراهی 
در  خانگی  مشاغل  ساماندهی  مرکز  در  حضور  با  استان 
محله حصارک خیابان برزنت کرج و بازدید از غرفه های 
و  دیدار  مراجعین  و  مردم  با  خانگی  نمایشگاهی مشاغل 
تلاش های  از  تشکر  بازدید ضمن  این  در  و  کرد  گفتگو 
صورت گرفته شرکت تعاونی مشاغل خانگی، بر ضرورت 
خانگی  مشاغل  فعالان  از  حمایت  و  همراهی  آموزش، 
نمایشگاه های  برپایی  الحمدله شاهد  گفت:  و  کرد  تاکید 
مختلف مشاغل خانگی در سطح استان به ویژه در شهر 
کرج هستیم که با تلاش های اداره کل تعاون کار و رفاه 
اجتماعی استان البرز فراهم شده است و حمایت مدیریت 
آمده  خانگی  مشاغل  فعالان  کمک  به  نیز  کرج  شهری 

است.
قابل توجهی در  و  اضافه کرد: فرصت های بی شمار  وی 
که  دارد  وجود  خانگی  مشاغل  در  بانوان  اشتغال  بخش 

به نظر می رسد با برپایی نمایشگاه های مختلف و تامین 
بخش  در  خانگی  مشاغل  محصولات  عرضه  غرفه های 
اشتغال بانوان توفیقات بسیار ارزشمندی در استان حاصل 

شود.
که  پیگیری هایی  با  افزود:  ادامه  در  آقایی  معصومه 

امور  کل  اداره  سوی  از  کرج  شهری  مدیریت  طریق  از 
ای  آینده  در  امیدواریم  گرفته،  صورت  استانداری  بانوان 
نزدیک، شاهد جانمایی و استقرار نمایشگاه دائمی عرضه 
ویژه  به  البرز  استان  در  خانگی  مشاغل  محصولات 

شهرستان کرج باشیم.

مدیر کل امور بانوان استانداری البرز :

نمایشگاه دائمی عرضه محصولات مشاغل خانگی 
جانمایی می شود

قائم مقام رییس سازمان و رییس حقوقی و حوزه ریاست سازمان جهاد کشاورزی استان البرز :

نمایشگاه دستاوردهای نوین و دانش بنیان جهاد 
کشاورزی در البرز گشایش یافت

 نمایشگاه دستاوردهای نوین و دانش بنیان جهاد کشاورزی استان البرز در تالار شهیدان نژاد 
فلاح کرج آغاز به کار کرد.

قائم مقام رییس سازمان و رییس حقوقی و حوزه ریاست سازمان جهاد کشاورزی استان البرز 
برگزاری  آستانه  در  البرز  کشاورزی  جهاد  بنیان  دانش  و  نوین  دستاوردهای  نمایشگاه  افزود: 

نخستین یادواره شهدای سنگرساز بی سنگر این استان برگزار شده است.
جهاد  خانواده  مجموعه  از  غرفه   ۱۷ بر  مشتمل  نمایشگاه  این  گفت:  ولیعهدی«  »میرسعید 
کشاورزی استان همچون ادارات تابعه شهرستانی، منابع طبیعی و آبخیزداری، تعاون روستایی، 

شیلات، عشایری و دامپزشکی است.
این  تولیدات جدید  و  نمایشگاه دستاوردهای جدید بخش کشاورزی  این  در  اظهار کرد:  وی 
بخش به خصوص در تولیدات گلخانه ای دانش بنیان که به سیستم هوشمند مجهز شده اند 
به صورت نمادین به نمایش گذاشته شده است.وی با بیان اینکه این نمایشگاه به مدت سه 
روز برپا است، گفت: سومین روز از برگزاری این نمایشگاه همزمان با برگزاری نخستین یادواره 

شهدای سنگرساز بی سنگر استان البرز به صورت مستقل است.
ولیعهدی با اشاره به اینکه این مراسم تا سال گذشته با استان تهران به صورت مشترک برگزار 
در  مقدس  دفاع  دوران  در  که  موثری  نقش  دلیل  به  البرز  استان  جهادگران  افزود:  شد،  می 
پشتیبانی و مهندسی رزمی جنگ داشتند نیاز به برگزاری مستقل این مراسم در استان داشتیم.
وی تعداد شهدای سنگرساز بی سنگر استان البرز را ۱۱۴ شهید عنوان کرد و گفت: جهادگران 
نقش  المبین  فتح  و  خیبر  عملیات  به خصوص  مقدس  دفاع  های  عملیات  بیشتر  در  البرزی 

موثری داشتند.
قائم مقام رییس سازمان جهاد کشاورزی استان البرز افزود: نخستین یادواره شهدای سنگرساز 
بی سنگر استان البرز روز دوشنبه ۲۰ شهریور ماه از ساعت ۱۶ تا ۱۸ بعدازظهر در تالار شهیدان 

نژاد فلاح کرج با حضور مسوولان کشوری و استانی برگزار می شود.

 رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین :

مجمع کشاورزان پیشرو در استان قزوین
 راه اندازی می شود

 رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین گفت: در راستای مشارکت و بهره مندی از 
ایده تولید کنندگان، مجمع کشاورزان پیشرو در استان قزوین راه اندازی می شود.

 محمد حسین عطایی در دیدار با مدیر تعاون روستایی استان و مدیران عامل تشکل ها، 
اتحادیه و تعاونی های تحت پوشش این سازمان با تبریک هفته تعاون با بیان اینکه مجمع 
کشاورزان پیشرو در استان راه اندازی می شود، اظهار کرد: این مجمع با هدف مشارکت و 

بهره مندی از ایده تولید کنندگان راه اندازی خواهد شد.
وی افزود: این مجمع با هدف مشارکت و بهره برداری از ایده و نظارت کشاورزان خبره 

برای پیشبرد اهداف توسعه ای بخش کشاورزی ایجاد خواهد شد.
وی گفت: سیاست سازمان جهاد کشاورزی حمایت از تعاون روستایی، تشکل ها و تعاونی ها 

تحت پوشش بخش کشاورزی است.
اعضای  تا  کنند  پیدا  شمولیت  بایستی  اتحادیه ها  و  تعاونی ها  کرد:  نشان  خاطر  عطایی 

بیشتری تحت پوشش این تعاون ها قرار گیرند.
رئیس سازمان تعاون روستایی استان قزوین گفت: این استان به لحاظ پیشینه کشاورزی 
بخش  توانمند  بازوی  که  کشور  در  برتر  و  نمونه  اتحادیه های  و  تشکل ها  دارای  مدرن 

کشاورزی هستند.
وی افزود: تمام تشکل ها و تعاونی کمک کنند تا نظام صنفی در استان به نحوه شایسته 

ای شکل و پایدار بماند.
عطایی تشکیل اتاق فکر در تعاون روستایی را ایده خوب توصیف کرد و گفت: تشکیل 
اتاق فکر در تعاون روستایی یکی از اقدامات خوب سازمان تعاون روستایی است که منجر 

به پیشبرد اهداف خوب امور می شود.
به گفته وی در خرید گندم کار بزرگی انجام شد که در این موفقیت تعاون روستایی با 

مشارکت تعاونی تحت پوشش نقش آفرین بودند.
از جمله  را  ارد و سایر موارد  توزیع  توزیع میوه شب عید،  اولین،  برای  وی خرید زیتون 

اقدامات خوب تعاونی روستای استان برشمرد.
در پایان این دیدار از مدیران عامل تشکل ها و اتحادیه های برتر و نمونه ملی و استانی با 

لوح تقدیر، توسط رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان قدردانی شد.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره 4۱3۲۵

یکشنبه
۱۹ شهریور ۱40۲  میهنآ ن00مار

اروزنامه

جبران  برای  باید  مسئولان  اینکه  بیان  با  البرز  استاندار 
وارد عمل  بیشتری  احساس مسئولیت  با  آموزشی  سرانه های 
مدارس  از  رهایی  برای  مدرسه  هزار  به  البرز  گفت:  شوند، 

دوشیفته نیاز دارد.
مجتبی عبداللهی در جلسه بررسی روند تحقق اهداف نهضت 
حوزه  جلسات  سالن  در  که  البرز  استان  در  سازی  مدرسه 
استاندار برگزار شد، نیاز البرز به یک هزار مدرسه برای رهایی 
از مدارس متراکم و دو شیفته را مورد اشاره قرار داد و خواستار 

عزم ویژه مسئولان استان در این راستا شد.
که  فردیس  و  کرج  شهرستان های  رابطه  این  در  افزود:  وی 
کشورهای  شهرهای  مهاجرپذیرترین  و  متراکم ترین  دارای 

هستند، نیاز مبرمی به افزایش سرانه ها دارند.
تعهدات  محل  از  شهرداری ها  می رود  انتظار  گفت:  عبداللهی 
خود در بخش های مختلف خدماتی، نسبت به تخصیص زمین 
خارج  و  داخل  ورزشی  اماکن  و  مدارس  ایجاد  برای  مناسب 
پایان دولت  تا  افزود: درصدد هستیم که  اقدام کنند.وی  آنها 
سیزدهم ساخت ۲۰۰ مدرسه را به پایان برسانیم ولی با توجه 
این  و  داشته  بیشتری  مسئولیت  احساس  باید  استان،  نیاز  به 

رقم را افزایش دهیم.
استاندار البرز گفت: ایجاد چمن مصنوعی ورزشی در مدارس 
یکی از مهمترین اموری است که باید در کنار نهضت مدرسه 

سازی دنبال شود.

از  استفاده  با  محلی  ورزشی  مسابقات  اندازی  راه  افزود:  وی 
برخوردار  بویژه در محله های کمتر  فضاهای ورزشی مدارس 
از جمله  اهالی،  بین  ایجاد شور، نشاط و همبستگی  استان و 

اهداف مهم اجتماعی در استان است.

نمایشگاه دستاوردهای جهاد کشاورزی البرز 
افتتاح شد

از ظرفیت های فراوانی در  البرز  استان  البرز گفت:  استاندار   
و  ای  گلخانه  کشت  ویژه  به  کشاورزی  مختلف  های  بخش 
مسیر  در  سرعت  با  اکنون  که  است  برخوردار  بنیان  دانش 

شکوفایی قرار دارد.
نمایشگاه  افتتاح  البرز، در حاشیه  استاندار   مجتبی عبداللهی، 
در  که  آینده  برای  امید  البرز،  کشاورزی  جهاد  دستاوردهای 
محل تالار شهیدان نژاد فلاح کرج برگزار شد، پس از بازدید 
های  ظرفیت  استان،  ۷گانه  شهرستان های  های  غرفه  از 
استراتژیک  و  متنوع  نظیر،  کم  بسیار  را  استان  کشاورزی 

برشمرد.
شهدای  نام  به  مزین  نمایشگاه  این  داد:  ادامه  وی 
که  است  سنگر  بی  سنگرسازان  عنوان  تعداد  جهادکشاورزی 
تلاش های این عزیزان در دوران سازندگی ایران اسلامی و 

همچنین دفاع مقدس را تداعی می کند.
برای  جهادی  روحیه  با  باید  نیز  اکنون  گفت:  عبداللهی 
گیری  بهره  با  کشاورزی  حوزه  در  بویژه  تولید  در  خودکفایی 
از فناوری های نوین کشاورزی، احداث گلخانه ها و ... وارد 
عمل شویم. این نمایشگاه از ۱۸ تا ۲۰ شهریور ماه در محل 

تالار شهیدان نژاد فلاح پذیرای عموم مردم است.

استاندار البرز :

کرج و فردیس نیاز به افزایش سرانه های 
آموزشی دارند

سرپرست اداره کل مدیریت بحران استان البرز :

صدور هشدار هواشناسی نارنجی برای البرز
سرپرست اداره کل مدیریت بحران استان البرز گفت: تا صبح دوشنبه ۲۰ شهریور ماه 
۱۴۰۲، وزش باد لحظه ای و شدید، نفوذ و خیزش گرد و خاک، افزایش غبار محلی و 

کاهش شدید و موقت کیفیت هوا روبه رو خواهیم بود.
 مهدی مهرور با اعلام این خبر گفت: طبق پیش بینی ها در پاره ای نقاط با وزش باد 
لحظه ای و شدید، نفوذ و خیزش گرد و خاک، افزایش غبار محلی و کاهش شدید و 

موقت کیفیت هوا مواجه خواهیم شد.
آسیب  هوا،  کیفیت  کاهش  خاک،  و  گرد  نفوذ  و  خیزش  مخاطره  به  نسبت  مهرور 
به سازه های موقت و سست، احتمال شکسته شدن درختان کهنسال و اختلال در 

ترددهای شهری و بین شهری هشدار داد.
وی در ادامه افزود: اطمینان از استحکام سازه های موقت و سست و رعایت نکات 

ایمنی در فعالیت های عمرانی ضرورت دارد.
مهرور گفت: ضروری است افراد آسیب پذیر شامل سالمندان و بیماران قلبی و تنفسی 

از حضور بلندمدت در فضای باز و غبار آلود و سطح شهر خودداری نمایند.
در  خودرو  پارک  و  مرور  و  عبور  از  چنین  هم  شهروندان  کرد:  اعلام  پایان  در  وی 
کنار ساختمان های نیمه کاره و درختان کهنسال، توقف و اسکان در حاشیه و بستر 
در  همگانی  ورزشی  فعالیت های  و  کوه ها  دامنه  و  فصلی  مسیل های  و  رودخانه ها 

پارک ها و بوستان ها پرهیز نمایند.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر البرز :

حوادث رانندگی در البرز 2 کشته 
و ۱۳ مصدوم داشت

فرمانده انتظامی شهرستان اشتهارد :

جریان برق جان یک کارگر را در اشتهارد گرفت 

فرمانده انتظامی شهرستان ساوجبلاغ :

کشف گازوئیل قاچاق در شهر هشتگرد 

مدیرعامل جمعیت هلال احمر البرز گفت: حوادث رانندگی جاده های در این استان ۲ نفر 
کشته و ۱۳ نفر مصدوم برجای گذاشت.

محمد باقر خلفی اظهار کرد: از مجموع حوادث رخ داده ۲ مورد واژگونی شامل یک مورد 
برخورد خودرو با تیربرق و برخورد با موانع اطراف جاده و یک مورد برخورد رخ به رخ بود 

که منجر به مصدوم شدن ۱۳ نفر و جان باختن ۲ نفر شد.
وی افزود: تیم های امدادی ۶ مصدوم این حوادث را به مراکز درمانی منتقل کردند .

خلفی گفت: علت این حوادث توسط کارشناسان پلیس راه در دست بررسی است.
احمر  ۱۱۲ هلال  سامانه  با  توانند  می  امدادی  نیاز  درصورت  هموطنان   : یادآورشد  وی 

تماس حاصل نمایند.
مدیر عامل جمعیت هلال احمر البرز بیان کرد: با توجه ماه پایانی فصل تابستان و افزایش 
سفرهای برون شهری ضرورت داردد رانندگان با احتیاط و به دور از شتاب رانندگی کنند.

فرمانده انتظامی شهرستان اشتهارد، از فوت یک کارگر در اثر برق گرفتگی در شهرک 
صنعتی اشتهارد خبر داد. 

سرهنگ علی عزیزی در تشریح جزئیات این خبر گفت: روز گذشته در پی دریافت 
خبری مبنی بر برق گرفتگی یک نفر در شهرک صنعتی اشتهارد ماموران کلانتری 

۱۱ مرکزی و دیگر عوامل امدادی سریعا در محل حاضر شدند.
 وی ادامه داد :در بررسی های به عمل آمده از صحنه حادثه مشخص شد، که یک 
برق  دچار  اشتهارد  صنعتی  شهرک  کارخانه های  از  یکی  در  کار  انجام  حین  کارگر 

گرفتگی شده است.
اینئ مقام انتظامی ادامه داد: شخص حادثه دیده توسط عوامل اورژانس به بیمارستان 
الزهرای اشتهارد منتقل می شود که متاسفانه بنابر اعلام نظر کارشناسان پزشکی فرد 

به علت وخامت آسیب دیدگی قبل از رسیدن به بیمارستان فوت نموده است.
فرمانده انتظامی شهرستان اشتهارد، در پایان با اشاره به اینکه علت حادثه در دست 
بررسی است، از مردم خواست: تا هنگام انجام هرگونه فعالیت، رعایت نکات ایمنی را 

در دستور کار خود قرار دهند تا شاهد موارد دلخراش این چنینی نباشیم.

نیسان و  از توقیف یکدستگاه خودروی وانت  انتظامی شهرستان ساوجبلاغ  فرمانده 
کشف ۳ هزار لیتر گازوئیل قاچاق در این راستا خبرداد. 

این  درتشریح  سلیمانی«  »علی  سرهنگ  پلیس  خبری  پایگاه  خبرنگار  گزارش  به 
با قاچاق کالا، ماموران پلیس آگاهی  بیان داشت: در اجرای طرح های مبارزه  خبر 
ساوجبلاغ در حین گشت زنی در شهر  » هشتگرد »، به یکدستگاه خودروی وانت 

نیسان حامل تانکر سوخت مشکوک شدند.
وی افزود: ماموران بلافاصله با هماهنگی مقام قضائی و در بازرسی خودروی مورد 

نظر ۳ هزار لیتر گازوئیل قاچاق را کشف کردند.
این مسئول انتظامی با اشاره به دستگیری یک متهم در این خصوص تصریح کرد: 

برابر اعلام کارشناسان ارزش محموله کشف شده ۳ میلیارد ریال برآورد شده است.
با بیان اینکه متهم با تشکیل پرونده تحویل  انتظامي شهرستان ساوجبلاغ  فرمانده 
مراجع قضایی شد خاطر نشان کرد: پلیس با کلیه توان خود در حوزه مبارزه با قاچاق 

با قانون شکنان قاطعانه برخورد خواهد کرد.

 مدیر حج و زیارت استان البرز :

۹۳ هزار البرزی در پیاده روی اربعین حسینی شرکت کردند
 مدیر حج و زیارت استان البرز گفت: ۹۳ هزار نفر از البرز 
در پیاده روی میلیونی اربعین حسینی امسال شرکت کردند.
اربعین  روی  پیاده  زائران  افزود:  سامعی  محمدحسن 
نویسی  نام  از  پس  گذشته  سال  همچون  امسال  حسینی 
دریافت  همچون  قانونی  مراحل  طی  و  سماح  سامانه  در 
کارت شناسایی و بیمه در این مراسم بین المللی و مذهبی 

شرکت کردند.

اربعین  روی  پیاده  زائران  نویسی  نام  اینکه  بیان  با  وی 
حسینی در سامانه سماح از سوم مرداد ماه آغاز شده بود، 
اظهار کرد: اعزام زائران نیز از ۲۷ مرداد ماه )اول ماه صفر( 

آغاز و تا پایان ماه صفر ادامه خواهد داشت.
بایستی  حسینی  اربعین  زائران  اینکه  به  اشاره  با  سامعی 
برای اعزام نام نویسی کنند، گفت: با پایان رسیدن اربعین 
برای زیارت در کشور  از هموطنان  تعدادی  حسینی هنوز 

توصیه  ها  موکب  شدن  جمع  دلیل  به  که  هستند  عراق 
و  حج  مدیر  بازگردند.  کشور  به  زودتر  چه  هر  شود  می 
مشتاقان  سیل  به  توجه  با  داد:  ادامه  البرز  استان  زیارت 
زیارت اربعین حسینی و با توجه به محدودیت های موجود 
فرصت  این  از  زائرین  سایر  بهره مندی  امکان  به منظور  و 
ارزشمند، بهتر است زائران برنامه برگشت خود را حداکثر 

طی یک هفته از تاریخ اعزام تعیین و برنامه ریزی کنند.

مدیرکل دفتر شهری و شوراهای استانداری قزوین :

شهرداران نگاهشان را در حوزه مدیریت 
شهری جامع و فراگیر کنند

 فرماندار ویژه شهرستان کرج :

ایجاد اشتغال ملاک ارزیابی 
مدیران خواهد بود

مدیرکل دفتر شهری و شوراهای استانداری قزوین گفت: هدف گذاری شده تا شهرداران یک 
تا سه طرح ماندگار و زیربنایی را در شهرهای این استان اجرایی کنند.

تقویت  بر  این طرح  می تواند علاوه  تاکید کرد:  این مطلب،  بیان  اسماعیلی ضمن  محسن 
زیرساخت  های لازم و با هدف بهره مندی مناسب شهروندان از خدمات دولتی در شهرها، 

به توسعه استان قزوین نیز کمک کند.
وی با بیان اینکه برای تحقق این مهم با شهرداری های استان قزوین نامه نگاری شده است،  
یادآور شد: این طرح های زیرساختی می تواند در قالب سرمایه گذاری و درآمد پایدار به تغییر 

و تحولات حوزه مدیریتی شهرهای این استان نیز منجر شود.
اسماعیلی تاکید کرد: شهرداران استان قزوین بایستی نگاهشان را در حوزه مدیریت شهری 
جامع و فراگیر کنند و به صورت مطلق به دنبال کارهای روبنایی مثل آسفالت معابر و جدول 

گذاری نباشند.
وی با بیان اینکه ممکن است در اجرای طرح های زیربنایی و ماندگار عملیات احداث بیش 
از مدت زمان مدیریت یک شهردار باشد،  اما در نهایت مردم استان قزوین از آن برخوردار 
خواهند شد،  تصریح کرد: به عنوان مثال در طرح بوستان ملی باراجین و دهکده طبیعت ما 
شاهد عملیات اجرایی طی مدت یک دهه )از زمان مطالعه طرح تا بهره برداری از آن( بودیم 

اما در نهایت یک کار ارزشمند برای مردم این استان رقم خورد.
مدیرکل دفتر شهری و شوراهای استانداری قزوین اضافه کرد: تلاش این اداره کل ایجاد 
مهم  این  برای  که  است  مالی  حوزه  در  شهرداری ها  توانمندی  هدف  با  لازم  راهکارهای 

تاکنون چندین دوره آموزشی نیز برگزار شده است.

اندازی  راه  با  خانوار  سرپرست  زن   ۷۰ کرد:  اعلام  کرج  ویژه  فرمانداری  سرپرست 
کارگاه های خیاطی خانگی در این شهرستان مشغول به کار شدند.

 یحیی رمضانی  افزود: از مجموع این ۷۰ نفر ، ۳۰ نفر از آنان زیر چتر حمایتی کمیته 
امداد امام خمینی )ره( بودند که زمینه خودکفایی آنان فراهم شد.

وی تاکید کرد: همانگونه که در شورای اداری استان البرز تاکید شده است ، ایجاد 
اشتغال برای مردم به ویژه جوانان و خانواده های بی سرپرست ملاک ارزیابی مدیران 

خواهد بود.
سرپرست فرمانداری ویژه کرج یاد آورشد: ۸۷ درصد سرمایه گذاری حوزه اشتغالزایی 
استان البرز در شهرستان کرج صورت می گیرد در حالی که این شهرستان رتبه چهارم 

را در میزان اشتغالزایی استان دارد که این امر قابل قبول نیست.
وی بیان کرد: طبق بررسی آماری از جمعیت متغیر استان البرز افزون بر یک میلیون 
با وجود توانایی کار کردن متقاضی  و ۴۵۰ هزار نفر جمعیت غیرفعال هستند یعنی 
شغل و کار نیستند که این آمار در شاخص کلی اشتغالزایی نیز تاثیر بسزایی دارد و 
باید زمینه ترغیب این بخش از جامعه را برای حضور در زمینه های شغلی فراهم کرد.
استان البرز دارای بیش از سه میلیون و ۲۰۰ هزار نفر جمعیت است که ۴۸.۵ درصد 

آن را زنان تشکیل می دهند.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره ۵۱3۲۵

یکشنبه
۱۹ شهریور ۱40۲  میهنآ ن00مار

اروزنامه
کمیته  رویکرد  گفت:  قزوین  استان  امداد  کمیته  مدیرکل 
زایی، تسهیلگری  اشتغال  فرایند  در  )ره(  امام خمینی  امداد 
و ایجاد بستری مناسب برای کمک به رشد تولید در کشور 

است.
به گزارش خبرگزاری مهر، ناصر ظاهری در دیدار مدیرکل 
بنیاد شهید استان قزوین بیان کرد: کمیته امداد امام خمینی 
)ره( موضوع اشتغال زایی را با جدیت در برنامه کاری خود 
چنین  با  عزتمندانه  زندگی  برای  بستری  ایجاد  چراکه  دارد 

فرایندی تسهیل می شود.
وی ادامه داد: رویکرد کمیته امداد امام خمینی )ره( در فرایند 
برای  مناسب  بستری  ایجاد  و  تسهیلگری  زایی،  اشتغال 

کمک به رشد تولید در کشور است.
مدیرکل کمیته امداد استان قزوین اضافه کرد: در این مسیر 
بسته تشویقی داریم که نیازمندان جویای کار را به واحدهای 
تولیدی و خدماتی معرفی می کنیم و در این فرایند تا دو سال 

حق بیمه سهم کارفرما را پرداخت می کنیم.
وی افزود: استفاده از راهبران شغلی برای پشتیبانی اجرای 
که  است  بسترهایی  دیگر  از  محصولات  فروش  و  اشتغال 

برای ارتقای اشتغال تدبیر شده است.

امداد  کمیته  در  تسهیلات  پرداخت  کرد:  تصریح  ظاهری 
اگر  رو  این  از  می پذیرد  صورت  »سها«  سامانه  به  اتکا  با 
برای  او  معرفی  امکان  نباشد،  پنج  تا  در دهک یک  فردی 
و  دهک  استعلام  طرفی  از  ندارد،  وجود  تسهیلات  دریافت 
سایر شرایط از طریق اتصال سایت »سها« به شبکه بانکی، 

سازمان  احوال،  ثبت  سازمان  یارانه ها،  هدفمندی  سازمان 
ثبت اسناد و ... انجام می شود.

یادآور شد: بر اساس آخرین بررسی ها بیش از ۹۲ درصد از 
)ره(  خمینی  امام  امداد  کمیته  تسهیلات  از  که  طرح هایی 

استفاده کرده اند، منجر به اجرای طرح اشتغال شده است.

مدیرکل کمیته امداد استان قزوین :

رویکرد کمیته امداد در اشتغال زایی تسهیل گری است

مدیرکل بیمه سلامت آذربایجان غربی :

بیمه سلامت بیش از ۳۳00 میلیارد ریال به
 داروخانه های آذربایجان غربی پرداخت کرده است

مدیرکل کمیته امداد آذربایجان شرقی :

۱0۵ واحد مسکونی آسیب دیده از سیل مددجویان 
اهر بازسازی می شود

مدیرکل بیمه سلامت آذربایجان غربی با اشاره به اجرای طرح دارویاری از تیر سال گذشته 
در استان همزمان با سراسر کشور گفت: در این مدت سه هزار و ۳۷۰ میلیارد ریال به 

داروخانه های استان پرداخت شده است.
فریده جعفری در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: این میزان اعتبار به عنوان سهم ارز 
ترجیحی در اختیار داروخانه های طرف قرارداد بیمه سلامت آذربایجان غربی قرار داده 

شده است.
از اقداماتی که در این مدت صورت گرفته، افزایش پوشش  وی اضافه کرد: یکی دیگر 
تعهدات بیمه ای اقلام دارویی بوده که زمینه را برای کاهش پرداختی از جیب مردم در 
ادامه داد:  با نسخه فراهم کرده است.مدیرکل بیمه سلامت آذربایجان غربی  خرید دارو 
در راستای تغییر سیاست های ارزی دارو و ملزومات پزشکی، جابجایی اصولی از ابتدای 
زنجیره تولید دارو به انتهای زنجیره یعنی سازمان های بیمه گر انجام شده و با اجرای طرح 

دارویاری، بیمه شدگان با هیچگونه افزایش قیمت دارو نباید مواجه شوند.
نسخه  تهیه  به  نسبت  دارو  تهیه  از  قبل  باید  شدگان  بیمه  البته  کرد:  تاکید  جعفری 

الکترونیکی و در صورت قطع سامانه نسخه کاغذی پزشک اقدام کنند.
وی گفت: امید است با همکاری و مشارکت سازمان های مرتبط، مردم روز به روز بیش از 

گذشته از مزایای طرح بهره مند شوند.

واحد   ۱۰۵ بر  وارد  خسارات  جبران  برای  آذربایجان شرقی  امداد  کمیته  مدیرکل 
مسکونی آسیب دیده سیل اهر ستورات لازم برای جبران خسارات را صادر کرد.

به گزارش ایرنا، غلامعلی ملامهدی در بازدید از منازل مددجویان آسیب دیده از سیل 
شهرستان اهر در گفت و گو با خبرنگاران اظهار کرد: در سیل اخیر اهر، به منازل ۱۰۵ 
خانوار زیر حمایت کمیته امداد آسیب وارد شده است که اقدامات لازم برای جبران 
یخچال،  جمله  از  مددجویان  منزل  لوازم  افزود:  شود.وی  می  انجام  وقت  اسرع  در 
مددجویی  منزل  و ۷۰  وارد شده  اخیر خسارت  در سیل  گاز  اجاق  تلویزیون، فرش، 
نیز نیازمند تعمیرات اساسی و یا ساخت مسکن است.مدیرکل کمیته امداد آذربایجان 
اسکان  نیست،  قابل سکونت  آنها  منازل  که  مددجویانی  برای  اینکه  بیان  با  شرقی 
به  وارده  های  آسیب  جبران  برای  کرد:  خاطرنشان  است،  شده  دیده  تدارک  موقت 
مددجویان تحت پوشش، کمک بلاعوض و تسهیلات قرض الحسنه برای تعمیرات و 
خرید لوازم ضروری منزل پیش بینی شده است.وی همچنین گفت: تعدادی از طرح 
های اشتغال مددجویی از جمله فرش بافی و دامداری نیز دچار آسیب شده اند که 

برای احیای آنها حمایت لازم انجام می شود.

مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان غربی:

۸۷ میلیون مترمکعب حق آبه تالاب های آذربایجان غربی رهاسازی شد
مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان غربی گفت: سال آبی 
جاری در مجموع ۸۷ میلیون مترمکعب حق آبه تالاب های پارک 

ملی دریاچه ارومیه رهاسازی شد.
به گزارش خبرگزاری مهر، سعید شهند در این زمینه اظهار کرد: 
زیست  محیط  حفاظت  کل  اداره  پیگیری های  با  آب  مقدار  این 
ستاد  حمایت های  و  منطقه ای  آب  شرکت  همکاری  و  استان 
حوزه  تالاب های  احیای  به  کمک  برای  ارومیه  دریاچه  احیای 

پارک ملی دریاچه ارومیه رها شده است.
وی اضافه کرد: تأمین این مقدار حق آبه طی پنج سال گذشته در 
این منطقه بی نظیر بود و با کمک آن تالاب های خشکی مانند 
تالاب بین المللی »قوپی باباعی« مهاباد و »طالقان« نقده احیا و 

زمینه حضور پرندگان آبزی و کنارآبزی در آنها مهیا شد.
مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان غربی گفت: آبگیری و 

احیای تالاب ها به ویژه در فصل تابستان نقش مهمی در حفظ 
تعادل زیستی در این مناطق دارد و باعث حضور بیشتر پرندگان 

آبزی و کنارآبزی در این تالاب ها می شود.
وی با اشاره به اینکه یکی از موضوعات مهم در برنامه مدیریت 
جامع تالاب های استان، توجه به رونق گردشگری تالاب با توجه 
به رویکرد اکوسیستمی و ظرفیت های آنهاست، افزود: اداره کل 
حفاظت محیط زیست آذربایجان غربی بهره مندی خردمندانه و 
پایدار از تالاب ها را به ویژه در حوزه گردشگری، در کنار حفاظت 
از آنها دنبال می کند و در این زمینه آماده همکاری با دستگاه های 

متولی و جوامع محلی است.
»کانی برازان«  المللی  بین  تالاب  آبگیری  شروع  بیان  با  شهند 
مهاباد ادامه داد: برای اولین بار در فصل تابستان و برای جبران 
حق آبه  مکعب  متر  میلیون  یک  میزان  به  ماه،  شهریور  تبخیر 

زیست محیطی برای تالاب بین المللی »کانی برازان« مهاباد از 
سد این شهر رهاسازی شده است.

بارش ها،  دوباره  آغاز  و  پاییز  فصل  شروع  با  اینکه  بیان  با  وی 
آبی  منابع  از  آذربایجان غربی  تالاب های  حق آبه  رهاسازی 
استان آغاز می شود، ابراز امیدواری کرد میزان رهاسازی حق آبه 
رشد  امسال  با  مقایسه  در  آینده  سال  در  استان  تالاب های 

چشمگیری داشته باشد.
مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان غربی با اشاره به اینکه 
با  است  نیاز  و  شده  انجام  استان  تالاب های  آبی  نیاز  مطالعات 
همکاری و موافقت وزارت نیرو و ابلاغ مصوبه سهمیه حق آبه 
تالاب ها مشخص و واگذار شود، گفت: حق آبه تالاب ها حداقلی 
است که سالانه برای احیا و پایداری آنها مورد نیاز است و باید در 

زمان مناسب به سمت تالاب رهاسازی شود.

 افسر کشیک سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری قزوین :

سرقت کنتور آب باعث فرونشست 2 منزل مسکونی
 در قزوین شد

 افسر کشیک سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری قزوین گفت: سرقت کنتور 
باعث آبگرفتگی و فرونشست ۲ باب منزل مسکونی در خیابان راه آهن قزوین شد.

 این حادثه که در یکی از جنوبی ترین محلات قزوین رخ داد،  بلافاصله عوامل ایستگاه 
سه آتش نشانی به محل حادثه اعزام شدند.

حسین آقاسی، افسر کشیک سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری قزوین در این 
رابطه به خبرنگار ایرنا گفت: پس از اعلام این خبر از سوی سامانه ۱۲۵،  در محل حادثه 
حاضر شدیم و پس از رسیدن به محل مورد نظر با صحنه آبگرفتگی در این ۲ منزل موجه 

شدیم که البته نشت آب در نتیجه سرقت کنتور آب به وقوع پیوسته بود.
کردند،  برق  قطع جریان  به  اقدام  بلافاصله  نشانی  آتش  ماموران  اینکه  به  اشاره  با  وی 
تصریح کرد: با حضور نیروهای عوامل انتظامی،  آبفا و برق،  مشخص شد که کنتور آب 
ساعت ها پیش مورد سرقت قرار گرفته بود و آب رها شده به سمت پایین منازل مسکونی 

هدایت شده بود.
آقاسی یادآور شد: با بررسی های صورت گرفته و وضعیت ایمنی و سازه ها،  اقدامات لازم 

جهت تخلیه منازل یاد شده به عمل آمد.
قزوین  شهر  فرسوده  بافت  ویژه  به  جنوبی،   مناطق  در  قبیل  این  از  حوادثی  متاسفانه   
همچنان تکرار می شود و این در حالی است که به علت بافت قدیمی و سست بودن خاک 
و همچنین عدم وجود زیرساخت های لازم باعث بروز فرونشست زمین می شود که این 
وضعیت خسارت های فراوانی را هم به مدیریت شهری و هم به شهروندان وارد می کند.

 نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی :

گسترش و توسعه روابط بین همسایگان 
نفع عمومی دارد

رئیس اداره برنامه ریزی مسکن و بازآفرینی راه و شهرسازی استان زنجان:

انتخاب واحدهای نهضت ملی مسکن در 
زنجان بر مبنای واریزی ها انجام می شود

با اشاره به مذاکرات وزیر امور   نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی و امام جمعه تبریز 
خارجه کشورمان با همتای ترکیه ای خود در خصوص مسایل قفقاز، گفت: همسایه ها باید 
به اصول، قوانین و مرزهای بین المللی پایبند و معتقد باشند چون که گسترش و توسعه روابط 

بین همسایگان نفع عمومی برای کشورها دارد.
به سفر وزیر  اشاره  با  ایرنا، حجت  الاسلام والمسلمین سیدمحمدعلی آل هاشم  به گزارش 
امور خارجه ترکیه به کشورمان، افزود: نفع ایران و ترکیه در گسترش و همکاری و توسعه 
مبادلات تجاری است بنابراین باید این محورها تقویت و از مسایل تفرقه  انگیز دوری شود.

وی اظهار کرد: طبق اذعان تیم وزارت امور خارجه، گفت و گوهای سازنده و مفیدی بین ۲ 
طرف انجام شد و فصل مهم این مذاکرات مربوط به مسایل قفقاز بوده و ما نمازگزاران تبریز 
نیز از موضع وزیر امور خارجه کشورمان در خصوص قفقاز مبنی بر اینکه نباید تغییری در 

ژئوپولتیک مرزی اتفاق بیفتد قاطعانه حمایت می کنیم.
خطیب نماز جمعه تبریز گفت: موضع وزیر امور خارجه کشورمان در واقع موضع اصولی و 
منطقی جمهوری اسلامی ایران است و کشورمان اعلام کرده که هرگونه تغییر در روابط 
سیاسی و جغرافیایی منطقه و اقدام برای مسدود کردن مسیرهای تاریخی و ترانزیتی را هرگز 
اربعین حسینی  پیاده روی  اشاره به حضور مراسم  با  برنمی تابد. حجت الاسلام آل هاشم، 
ادامه داد: در این مراسم بیش از چهار میلیون نفر زائر ایرانی و خارجی شرکت کرده بودند 
و این حضور با وجود عملیات بی سابقه روانی استکبار داخلی و خارجی، یک رویداد دشمن 

شکن و حماسه بزرگ بود.
وی با قدردانی از طراحی و برنامه ریزی دولت و دستگاه های تابعه، دستگاه های امنیتی 
و انتظامی و مسوولان استانی و شهرستانی در برگزاری این مراسم، یادآور شد: باید آسیب 
شناسی دقیقی از این رویداد انجام شود تا در سال های آینده از ضعف ها کاسته شده و بر 

نقاط قوت اضافه شود.

طبق  گفت:  زنجان  استان  و شهرسازی  راه  بازآفرینی  و  مسکن  ریزی  برنامه  اداره  رئیس 
برنامه های تدوین شده، امتیازبندی متقاضیان به منظور انتخاب واحد پروژه های نهضت 

ملی مسکن در زنجان بر اساس واریزی های آنها انجام می گیرد.
بهزاد کردلو روز شنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا در خصوص نحوه امتیاز دهی افزود: 
مبنای امتیاز دهی در نرم افزار طراحی شده است و هر ۱۰۰ هزار تومان روزانه یک امتیاز 
اساس  بر  متقاضیان  مراجعه  بندی  زمان  به  توجه  با  داشت:  اظهار  شود.وی  می  محسوب 
حروف الفبا، بعد خانوار و مشکلات پیش آمده در دوران کرونا و جلوگیری از ازدحام، جهت 
تضییع حقوق  از  پیشگیری  راستای  در  اولیه  وجه  واریز  و  افتتاح حساب  و  پرونده  تشکیل 

متقاضیان، به واریزی اول ۴۰ میلیون تومانی آنها امتیاز تعلق نمی گیرد.
کردلو ادامه داد: این امر نیز در زمان ثبت نام به نحو مطلوب اطلاع رسانی شده است بنابراین 
امتیاز دهی به متقاضیان از واریزی قسط دوم صورت می گیرد و در تمامی پروژه ها این مبنا 
لحاظ می شود.وی افزود: با توجه به فاز بندی پروژه ها برای تحویل واحدها، امتیاز بندی 

متقاضیان در زمان فاز بندی پروژه و انتخاب واحد انجام می شود.
کردلو به اختلاف امتیاز و رتبه بندی متقاضی در سامانه جامع طرح های حمایتی مسکن

)tem( و نرم افزار امتیاز بندی اداره کل راه و شهرسازی استان زنجان اشاره کرد و گفت: 
مبنای امتیاز دهی در این سامانه برای هر یک میلیون تومان روزانه یک امتیاز است و در 
نرم افزار طراحی شده این اداره کل برای هر ۱۰۰ هزار تومان یک امتیاز محسوب می شود.
رئیس اداره برنامه ریزی مسکن و بازآفرینی راه و شهرسازی استان زنجان ادامه داد: در نرم 
افزار طراحی شده بر اساس توضیحات ارائه شده برای ۴۰ میلیون تومان واریزی اول امتیاز 
لحاظ نمی شود.رئیس اداره برنامه ریزی مسکن و بازآفرینی راه و شهرسازی استان زنجان 
گفت: به جهت اینکه امتیاز دهی در دام سوداگران و دلالان قرار نگیرد سقف امتیاز دهی 
در زمان انتخاب زمان تحویل و واحد در نظر گرفته شده که این امر در سامانه نهضت ملی 

مسکن فعلا لحاظ نشده است.

آگهی مفقودی
برگه سبز خودرو پراید هاچ بک 

 رنگ: نقره ای متالیک
سال ساخت:  ۱۳۹۰

s54۳۰۰۹۰۰528۰۰ :شماره شاسی
شماره انتظامی: 8۹۱ق24 ایران۱4

شماره موتور: 4۰55778
به نام »مهران فروتن فر« مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط است
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یکشنبه
۱۹ شهریور ۱40۲ 

مدیرعامل کانون پرورش فکری :

۴00 محصول جانبی انیمیشن »بچه زرنگ«
 تولید می شود

مدیرعامل کانون پرورش فکری گفت پیش بینی شده تا بیش از ۴۰۰ محصول جانبی 
انیمیشن »بچه زرنگ« تولید شود.

 نوشت افزارهای پویانمایی سینمایی »بچه زرنگ« در آئینی با حضور حامد علامتی 
مدیرعامل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان و حامد جعفری تهیه کننده این 

اثر رونمایی شد.
حامد علامتی مدیرعامل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان، در مراسم رونمایی 
این نوشت افزارها گفت: تأکید ما مشارکت و هدایت بخش خصوصی در استفاده از 

شخصیت های این انیمیشن است.
وی افزود: بر اساس الگوهای تربیتی، نیاز است تا مفاهیمی مانند احترام به والدین، 
تلاش برای اهداف، توجه و دغدغه نسبت به محیط زندگی و مفاهیمی مثل محیط 
زیست، خودباوری و دغدغه های این چنینی را به کودکان و نوجوانان بیاموزیم و اگر 
بخواهیم که این فرهنگ سازی مؤثر واقع شود، باید با عبور از شیوه های مستقیم گویی 
و سنتی، به سمت شیوه های مؤثرتر برویم و از طریق منابع عظیم فرهنگی و هنری 
که اندوخته ما است، از سینما و موسیقی گرفته تا ادبیات و… بهره گیری کنیم تا قدم 

مؤثری برداشته باشیم.
مدیرعامل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان با اشاره بر سرمایه گذاری ویژه ای 
که این مجموعه برای تولید آثار پویانمایی داشته است، گفت: »بچه زرنگ« به عنوان 
اولین انیمیشن سینماییِ کانون پرورش فکری، هم زمان با آغاز سال تحصیلی جدید 
آماده اکران می شود. پیش بینی شده تا بیش از ۴۰۰ محصول جانبی تولید شود که در 

این مراسم صرفاً بخشی از نوشت افزارهای آن رونمایی شد.
از  استفاده  در  خصوصی  بخش  هدایت  و  مشارکت  ما  تأکید  گفت:  علامتی 
شخصیت های انیمیشن بوده که با شرکت رزتحریر این تعامل انجام شده است. در 
حوزه بازی و سرگرمی با شرکت های فعال این حوزه تعامل شده و به زودی محصولات 
روانه بازار خواهد شد. تولید کتاب و بازی های فکری در کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان در حال انجام است و در سایر حوزه ها نیز در حال رایزنی و تولید هستیم.

اندازه گیری چهار عددی شامل دو نوع  ابزارهای  خمیر بازی، خمیر سَبُک خلاقیت، 
نقاله و خط کش شابلون، مداد رنگی ۱۲ رنگ، پاک کن، خودکار چهار رنگ،  گونیا، 
خودکار هشت رنگ، رنگ انگشتی، مداد قرمز، مداد سیاه، انواع دفترچه و… از جمله 

نوشت افزارهایی بود که در این مراسم رونمایی شد.
پویانمایی سینمایی »بچه زرنگ« محصول مشترک کانون پرورش فکری کودکان و 
نوجوانان و گروه هنرپویا به تهیه کنندگی حامد جعفری است که با مشارکت نزدیک 
به ۲۵۰ نفر از هنرمندان کشور تولید و در چهل ویکمین جشنواره فیلم فجر سیمرغ 

بلورین بهترین فیلم انیمیشن را از آن خود کرد.

مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین گفت: حدود ۲۰ هزار 
دانش آموز قزوینی در مقاطع مختلف تحصیلی هنوز اقدامی 
در خصوص تهیه کتاب های درسی خود نکرده و در سامانه 

خرید کتاب نیز سفارشی نداده اند.
افزود:  ایرنا  با خبرنگار  نقی سیاهکالی مرادی در گفت و گو 
امسال پیش بینی می شود ۲۵۰ هزار دانش آموز در مقاطع 

مختلف مشغول به تحصیل شوند که از این تعداد حدود ۱۴۰ 
هزار دانش آموز در مقطع ابتدایی هستند.

ثبت نام  مستلزم  درسی  های  کتاب  خرید  کرد:  اظهار  وی 
دانش آموزان در سامانه »پادا« و مشخص شدن مدرسه محل 
تحصیل آنها است و در صورتی که دانش آموزی در این سامانه 

ثبت  نام نکند موفق به خرید کتاب درسی هم نخواهد شد.

سیاهکالی مرادی تصریح کرد: هم اکنون توزیع کتاب های 
و  شده  شروع  استان  در سطح  ابتدایی  آموزان  دانش  درسی 

بیش از ۷۰ هزار کتاب تحویل مدارس شده است.
به گفته وی، مهمترین مشکل موجود در ثبت نام کتاب های 
درسی، ویژه دانش آموزان پایه های اول ابتدایی،  هفتم و دهم 
متوسطه است که هنوز انتخاب رشته یا مدرسه تحصیلی مورد 

نظر دانش آموزان مشخص نشده است.
و  آموزش  وزارت  اعلام  براساس  کرد:  تاکید  مسوول  این 
 ۱۴۰۳ تحصیلی  سال  درسی  های  کتاب  قیمت  پرورش، 
افزایش  به سال تحصیلی گذشته ۳۰ درصد  نسبت   ۱۴۰۲-
پایه اول  به  پایین ترین قیمت کتاب مربوط  قیمت داشته و 
به  مربوط  نیز  قیمت  بیشترین  و  ریال  هزار   ۴۷۰ با  ابتدایی 

مقطع متوسطه با یک میلیون و ۷۰۰ هزار ریال است.
وی خاطرنشان کرد: توزیع کتاب های درسی در مدارس نیز 
از ۱۲شهریور تا اول مهر انجام می شود و دانش آموزان برای 
دریافت کتاب های درسی خود باید به مدرسه محل تحصیل 
مراجعه کنند.سیاهکالی مرادی خاطرنشان کرد: خوشبختانه در 
استان قزوین هیچ مشکلی در حوزه توزیع کتاب های درسی 
نیاز هم کتاب تهیه شده و  اندازه  به  دانش آموزان نداریم و 
تا در سامانه خرید  دارند  پایان مهرماه فرصت  تا  خانواده ها 

کتاب ثبت نام کنند.

مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین :

20 هزار دانش آموز قزوین هنوز برای خرید 
کتاب اقدام نکرده اند

تبریز میزبان چهار کشور خارجی در کنگره
 بین المللی ادبیات عاشورایی

هفتمین دوره کنگره بین المللی ادبیات عاشورایی به میزبانی دانشگاه تبریز روز ۲۱ شهریور 
ماه با حضور محققان و مداحان ایرانی و چهار کشور خارجی و شرکت کنندگان کشورمان 

برگزار می شود.
دبیر هفتمین کنگره  بین المللی ادبیات عاشورایی روز شنبه در جمع خبرنگاران با اعلام این 
خبر، اظهار کرد: کنگره طبق روال سال های قبل، امسال نیز با حضور محققان، مبلغان، 
جمهوری  ترکیه،  کشورهای  همچنین  و  کشورمان  از  شعرایی  و  اندیشمندان  مداحان، 

آذربایجان، گرجستان، عراق و ایران برگزار خواهد شد.
ادبیات عاشورایی کشور در  فعالان  از  نفر  تعداد ۱۹  از  برنامه تجلیل  از  احمد فرشبافیان 
جریان برگزاری کنگره خبر داد و یادآور شد: شخصیت هایی از جبهه مقاومت و چهره های 

علمی استانی و کشوری هم در این مراسم حضور خواهند داشت.
وی افزود: میهمانان این کنگره به همراه منتخبان استانی و کشوری عازم سفر زیارتی و 
معنوی عتبات عالیات عراق خواهند شد که برنامه های مفصلی در این سفر معنوی تدارک 

دیده شده است.
شرقی  آذربایجان  به خصوص  اسلامی  ایران  عاشورایی  و  ولایتمدار  مردم  از  فرشبافیان 
دعوت کرد با حضورِ پرشور در کنگره بین المللی ادبیات عاشورایی، وحدت و یکپارچگی 
خود را حول مکتب اهل بیت )ع( و امام حسین)ع( به همگان نشان دهند و نقش خود را 

در برگزاری باشکوه کنگره ایفا کنند.

قاری قزوینی در مسابقات قرآن اندونزی درخشید
دوره  نهمین  نخست  عنوان  توانست  عنوان  قزوینی  برجسته  قاری  حسینی  مصطفی  سید   

مسابقات بین المللی قرآن اندونزی را از آن خود کند.
این مسابقات که این مسابقات با حضور قاریان برجسته ۱۰ کشور عضو سازمان آسه آن و از 

سوی این سازمان به میزبانی کشور اندونزی برگزار شد.
جمهوری اسلامی تنها عضو غیر آسه آن و کشورهای جنوب شرق آسیا بود.

این مسابقات با حضور نمایندگان ۱۰ کشور و در رشته قرائت تحقیق طی روزهای ۱۴ تا ۱۶ 
شهریور در شهر جاکارتا برگزار شد.

استاندار زنجان:

بازماندن حتی یک  کودک از تحصیل 
باید علت یابی شود

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی :

۳ برابر شدن تعهدات خیران مدرسه 
ساز در آذربایجان شرقی

 استاندار زنجان گفت: بازماندن حتی »یک کودک« از تحصیل مهم است و باید آموزش و پرورش 
و متولیان امر آن را بررسی و علت یابی کنند.

به گزارش خبرنگار ایرنا، محسن افشارچی در نشست شورای آموزش و پرورش استان زنجان، 
افزود: مهم این نیست که ۹۹.۹۹ درصد دانش آموزان در مدارس ثبت نام کرده اند بلکه آن یک 

صدم درصد که ثبت نام نکرده اند مهم هستند.
وی گفت: برای ما رتبه استان در تعداد ثبت نامی ها در سطح کشور هم مهم نیست و اگر حتی 

یک دانش آموز از مدرسه جا مانده است باید علت آن مشخص شود.
استاندار زنجان افزود: آموزش و پرورش استان باید این موضوع را پیگیری کند که چرا کودکی 

از تحصیل بازمانده  است.
وی گفت: ۳۵۰ نفر بازمانده از تحصیل در مقطع ابتدایی در استان یک عدد نیست و سرنوشت 

تک تک این کودکان است که برای ما اهمیت دارد.
استاندار زنجان در ادامه از آموزش و پرورش استان علت افزایش شهریه مدارس غیرانتفاعی را 
جویا شد و گفت: چه اتفاقی افتاده که شهریه این مدارس از ۶ میلیون به ۱۷ یا ۱۸ میلیون تومان 

افزایش یافته است.
وی با بیان اینکه یکی از مشکلات کشور ما سنجش مسائل کیفی با معیارهای کمی است، افزود: 
یکی از نکاتی که انتظار داریم آموزش و پرورش نسبت به آن شفاف سازی کند، بحث رتبه بندی 
پایین  نارضایتی  ایجاد شده و چقدر حجم  آن  در  تغییراتی  در حال حاضر چه  بوده که  معلمان 
آمده است.افشارچی در ادامه با ذکر چند نکته درباره آموزش و پرورش، گفت: تعداد دستگاه های 
فرهنگی زیاد است اما خروجی هیچکدام به اندازه آموزش و پرورش ارزشمند نیست، چون آینده 

همه ما به مدرسه وابسته است و اهمیت مدرسه کمتر از خانواده نیست.
وی افزود: هرچقدر دستگاه های فرهنگی پس از آموزش و پرورش و پس از پایان دوره تحصیلی 

پای کار باشند، باز هم تاثیر دوره تحصیل را نخواهد داشت.
افشارچی ادامه  داد: تضعیف امور تربیتی کار درستی نیست و باید مباحث تربیتی در مدارس احیا 

شود بنابراین باید در چهارچوب قانون به تقویت این بخش کمک کنیم.
که  کند  تلاش  باید  پرورش  و  آموزش  گفت:  نیز  آموزشی  عدالت  مساله  با  ارتباط  در  وی 

دانش آموزان کمتر برخوردار هم از عدالت آموزشی استفاده کنند و به این قشر توجه ویژه شود.
افشارچی با تاکید بر تشکیل قرارگاه ویژه برای شناسایی استعدادهای برتر گفت: قطعا این موضوع 

موجب شکوفایی استعدادها خواهد شد.
وی با تاکید بر حل و فصل مشکلات آموزش و پرورش، ادامه داد: نباید اجازه دهیم کارها به حدی 
انباشته شود که دیگر امکان انجام آنها وجود نداشته باشد مثل وضعیت امروز آسفالت شهر که اگر 

بخش بخش حل می شد امروز شهرداری با حجم بالای خرابی آسفالت مواجه نبود.
انفجاری آن است،  از حالت  اینکه حل مقطعی مشکلات قطعا راحت تر  بیان  با  استاندار زنجان 
افزود: گاهی یک مشکل که با یک اقدام ساده قابل حل است تبدیل به مطالبه می شود، اما نباید 

بگذاریم کار به اینجا برسد.
افشارچی در ارتباط با مطالبات بازنشستگان نیز گفت: باید تا اول مهرماه همه مطالبات این افراد 
نیز به آموزش و پرورش توصیه کرد: نسبت به  با آراستگی مدارس  ارتباط  تسویه شود.وی در 

شاداب سازی این فضاها اقدام کند.
مطابق آماری که مدیرکل آموزش و پرورش استان زنجان در جلسه امروز ارائه کرد ۳۵۰ کودک 
در مقطع ابتدایی و ۲ هزار و ۸۷۷ نفر در مقطع متوسطه اول و دوم ثبت نام خود را انجام نداده اند.

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی از افزایش سه برابری تعهدات خیران 
مدرسه ساز استان خبر داد و گفت: خیران مدرسه ساز، تعهدات خود را در قبال مدرسه سازی که 
میلیارد  معادل۶۵۰  یعنی  برابر  سه  گذشته  سال  در  است،  دولت  و  ملت  بین  همدلی  نشان دهنده 

تومان کردند.
همان  کرد:  اظهار  تبریز،  جمعه  نماز  هفته  این  خطبه های  از  پیش  سخنرانی  در  فرهودی  فرهاد 
طور که بهترین مؤسسات و دانشگاه های کشور، دولتی هستند باید بهترین های مدارس آموزش و 

پرورش ابتدایی تا متوسطه نیز دولتی باشند.
به گزارش ایسنا، وی افزود: برای تقویت مدارس دولتی باید مدارس از بعد سخت افزاری و نرم 
افزاری تقویت شوند که اداره کل نوسازی مدارس، وظیفه تقویت سخت افزاری مدارس را عهده 

دار است.
وی ادامه داد: در راستای سیاست های محرومیت زدایی و افزایش عدالت آموزشی در سال گذشته 
۲۵ میلیارد تومان تجهیزات برای مدارس ارسال شده بود که امسال در آستانه هفته دولت و در قالب 
با تداوم این  کاروانی بزرگ تجهیزات فضای آموزشی به مدارس استان ارسال شد که امیدواریم 

سیاست، بتوانیم ظرف دو سال آینده، مدارس را از حیث سخت افزاری به نقطه مطلوب برسانیم.
فرهودی گفت: سیاست اداره کل نوسازی مدارس استان، معلم محوری و دانش آموز محوری در 

توزیع تجهیزات است و هر دو قشر باید تجهیزات مربوطه را داشته باشند. 
مهارت  دارای  آموختگان  دانش  تربیت  و  فنی  مدارس  به  توجه  راستای  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
فنی تا بتوانند به کاهش نرخ بیکاری در جامعه کمک کنند، توجه ویژه به مدارس فنی و حرفه ای 
تجهیزات مختص  تومان  میلیارد   ۲۵ مبلغ  گذشته  نیز سال  اساس  این  بر  و  داریم  هنرستان ها  و 
هنرستان ها خریداری و توزیع شد و امسال نیز ۴۰ میلیارد تومان تجهیزات تا پایان سال به این 

مدارس ارسال می شود.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی با بیان این که اولویت این اداره کل، 
تکمیل پروژه های نیمه تمام آموزشی است، اظهار کرد: در زمان روی کار آمدن دولت سیزدهم، 
حدود ۸۰۰ پروژه نیمه تمام آموزشی در استان وجود داشت که ظرف دو سال گذشته تعداد ۲۵۰ 
پروژه را تکمیل و تحویل دهیم و ظرف سه سال آینده نیز تمامی پروژه های نیمه تمام آموزشی 

استان تکمیل می شود که می تواند در ارتقای سرانه آموزشی کمک کند.  
وی خاطرنشان کرد: رعایت الزامات محیط زیستی مورد توجه اداره کل بوده و در این راستا نیز سه 
مدرسه استان به شکل پایلوت با الزامات محیط زیستی کامل طراحی و اجرا شده و ظرف دو سال 
آینده به بهره برداری می رسد. در تمامی مدارس استان ۶۰ درصد الزامات محیط زیستی رعایت 
انرژی باشند و به درآمد  ایرانی و اسلامی، منبع تولید  باید علاوه بر هویت  شده و مدارس آینده 

پایدار برسند.
وی با اشاره به نقش خیّران مدرسه ساز استان، افزود: سال گذشته اداره کل نوسازی هر روز یک 
کلاس درس و هر چهار روز یک مدرسه تحویل آموزش و پرورش داده است. حضور خیران مدرسه 
ساز بسیار مهم و موثر بوده و برای ارتقای پروژه های سال گذشته ۴۱۰ میلیارد تومان هزینه شده که 
۲۹۰ میلیارد تومان آن توسط دولت و ۱۲۰ میلیارد تومان این اعتبار را خیران عزیز تقبل کرده بودند.

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی با بیان این که تمامی ارگان ها باید دست 
در دست هم به آموزش و پرورش کمک کنند، تاکید کرد: مدارس کانکسی مستقل بالای ۱۰ نفر 
که در استان ۶۶ مورد است، در سال ۱۴۰۲ کاملًا برچیده شده و به جای آن، مدارس تازه ساخت 

در مناطق محروم استان در دست اتمام است. 
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رییس هیات کاراته استان البرز :

ورزشکار البرزی مجوز حضور در رقابت های جهانی 
کاراته را کسب کرد

رییس هیات کاراته استان البرز گفت: ورزشکار البرزی مجوز حضور در رقابت های کاراته 
و بازی های رزمی جهانی ۲۰۲۳ عربستان را کسب کرد.

مهدی جعفری افزود: مرتضی کریمی نایب قهرمان مسابقات کاراته امیدهای آسیا در سال 
۲۰۲۲ در وزن ۶۰- کیلوگرم به عنوان تنها نماینده پسران ایران از استان البرز موفق به 

کسب مجوز حضور در رقابت های کاراته بازی های رزمی جهانی ۲۰۲۳ شد.
وی اظهار کرد: افزون بر مرتضی کریمی ، ۲ بانوی کاراته کا از استان های مازندران و 

کرمانشاه راهی این مسابقات خواهند شد.
رییس هیات کاراته استان البرز گفت: مسابقات کاراته بازی های رزمی جهانی هر چهار 

سال یک بار برگزار می شود.
امسال مسابقات کاراته بازی های رزمی جهانی در روزهای ۲۸ و ۲۹ مهر ماه به میزبانی 

شهر ریاض پایتخت عربستان سعودی برگزار خواهد شد.
در این مسابقات ۹۶ ورزشکار از ۴۲ کشور به رقابت خواهند پرداخت.

موضوع  شخصا  گفت:  ایران  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
کوتاهی دبیرکل درباره بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی 

استقلال را پیگیری می کنم.
فدراسیون  رئیس  تاج  مهدی  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
برای  مربیگری  کلاس  نشست  حاشیه  در  ایران  فوتبال 
دریافت مدرک A آسیا به خبرنگاران گفت: در مورد پخش 
شود.  انجام  جامعی  صحبت  بار  یک  باید  پخش  حق  و 
یک  امضای  دنبال  لحظات  آخرین  تا  بلغارستان  مورد  در 
اما  بود  این  دنبال  هم  خود صداوسیما  بودیم.  نامه  تفاهم 
خرید  کشور   ۱۱ شد.  پخش  هم  بازی  نشد.  انجام  تفاهم 
بودند. سوئد، آلمان، شبکه بلغارستان، اسلوونی و… خریده 
هرحال  به  اما  شد  پخش  شیوه ای  چه  به  نمی دانم  بودند. 
ما باید برای مراجع بالادستی حرف منظمی داشته باشیم 
قرارداد پخش شده  بدون  یا  قرارداد  با  بگوییم  و مشخصا 
است. امیدوارم بقیه بازی ها را با یک قرارداد با صداوسیما 

پخش کنیم.
وی با بیان این که فدراسیون هیچ نفعی بابت پخش این 
تا  نگرفتیم.  پولی  هیچ  ما  شد:  یادآور  است،  نبرده  دیدار 
قراردادی  اما  آخرین لحظه گفتند ۳۰ هزار دلار می دهیم 
هنوز  دلار  هزار   ۳۰ بابت  است.  نشده  بسته  فدراسیون  با 
نظر  صرف  است  مسلم  آنچه  نکرده ایم.  منعقد  قراردادی 
بازی  برای  انجام شود.  قرارداد  با  باید  مبلغ هر پخشی  از 
با آنگولا نمی دانم. امیدوارم این اتفاق بیفتد و ما با قرارداد 

بازی را پخش کنیم.
تهران، گفت:  دربی  از  میزبانی قطر  ماجرای  مورد  در  تاج 
دیدار در قطر  این  برگزاری  این موضوع تکذیب می شود. 
نخواهد بود. او درباره مشکل چمن ورزشگاه آزادی یادآور 
داشتیم که  ملی مشکل  تیم  در کمپ  داریم.  شد: مشکل 
تأمین شده و چمن بسیار خوبی در زمین شماره ۲ داریم. 
در  چون  ندادیم  آب  خودمان  هم  را  یک  شماره  زمین 
شماره  زمین  مثل  و  کنیم  خاکبرداری  باید  آینده  روزهای 
 ۲ شماره  زمین  دارد.  خاصی  شرایط  شود.  گذاری  لوله   ۲
برای تیم های ملی ما قابل استفاده است. در مورد استادیوم 
آزادی به نظر می رسد چمن آماده می شود و مشکلی نداریم. 
حتما برای دربی هم برای بازی با النصر چمن آماده است. 
همین امروز نامه ای به پرسپولیس، سپاهان و نساجی زدیم 
تا ستاد بازی های آسیایی درست کنند. باید میزبانی کنند. 

به فرودگاه بروند و استقبال کنند. به هتل بیاورند و همه 
اتفاق بیفتد و مشکلی  شرایط را مهیا کنند. فکر کنم این 

وجود ندارد.
رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص تأمین امنیت ستاره ها 
و اینکه یک شرکت بیمه ای به رونالدو اعلام کرده مسافر 
به  است.  بیجا  بسیار  حرف  این  کرد:  عنوان  نشود،  ایران 
عنوان ایرانی این حرف را توهین می دانیم که کسی بگوید 
ندارد و برای رونالدو مشکل به  امنیت وجود  در کشور ما 
را  مهمی  بسیار  بازی های  می آید.  راحت  او  می آید.  وجود 
رفته اند. هیچ  و  آمده اند  در همه فصول  میزبانی می کنیم. 
مشکلی وجود ندارد. به طرف عربستانی هم اطمینان دادیم 

که هیچ مشکلی به وجود نخواهد آمد.
استقلال  باشگاه  مدیرعامل  خطیر  علی  ادعای  درباره  او 
نسبت به کوتاهی دبیرکل فدراسیون پیرامون این موضوع 
جلسه ای  هستم.  موضوع  این  دنبال  خودم  کرد:  تصریح 
هم  آن ها  کردیم.  برگزار  دبیرکل  و  الملل  بین  امور  با 
حرف هایی دارند که این موضوع ۴۵ روز قبل به استقلال 
در سامانه اطلاع داده شده و باید در این مدت این مساله را 
حل می کردند. عددش هم ناچیز بود. جلسه ای گذاشتیم که 

این مشکل را به شکلی حل کنیم.
برای  ویدئویی  داور  از سیستم  استفاده  احتمال  درباره  تاج 
دربی ۱۰۲ پایتخت گفت: AFC دیروز به ما نامه ای ارسال 

کرده، حدود ۲۰ نفر را معرفی کرده که فدراسیون باید از 
این  عوامل  نفر   ۱۵ کند.  میزبانی   AVR برای  آن ها  همه 
اتاق  در  باید  داور هستند که  نفر هم  و ۵  سیستم هستند 
بنشینند. تعهدمان با AFC این بوده که اتاق را ما تأمین 

کنیم و تجهیزات را آن ها بیاورند.
وی افزود: تجهیزات را می آورند. ما هم اتاق VAR را در 
ورزشگاه آزادی تأمین کردیم. کیومرث هاشمی و مسئولان 
است. سهیل  آماده  الان  اتاق  این  آمدند.  آزادی  ورزشگاه 
برطرف  باشد  داشته  نقصی  اگر  می کند.  بازدید  مهدی 
بازی های  ان شاالله  می دهیم.  را  نفر   ۲۰ هزینه  می کنیم. 
لیگ قهرمانان آسیا را با VAR برگزار می کنیم. برای دربی 

باید منتظر ماند.
که  شکایت هایی  خصوص  در  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
نتایج  آیا  و  داشته اند  سپاهان  تخلف  بحث  از  باشگاه  چند 
بازی ها تغییر می کند، گفت: به کمیته انضباطی رفته و در 
صلاحیت این کمیته است. در صلاحیت من نیست. همین 
امروز هم جلسه ای برای حمایت از باشگاه های آسیایی در 
و  باشد  قانونی  که  حمایتی  می شود.  برگزار  لیگ  سازمان 
سقف رعایت شود. وی در مورد اینکه آیا احتمال افزایش 
سقف بودجه این باشگاه ها وجود دارد، عنوان کرد: نه، در 
حمایت های  است  ممکن  هست.  جلسه ای  لیگ  سازمان 

دیگری انجام شود ولی این اتفاق نمی افتد.

رئیس فدراسیون فوتبال ایران :

مشکلی برای تامین امنیت رونالدو نیست

دو طلا و یک برنز سهم دوندگان آذربایجان شرقی 
از مسابقات قهرمانی کشور

نشان نقره آسیا به تکواندوکار 
آذربایجان  شرقی رسید

ورزشکاران آذربایجان شرقی، در مسابقات دو و میدانی قهرمانی کشور موفق به کسب 
دو نشان طلا و یک برنز شدند.

با  بانوان  و  آقایان  بخش  دو  در  کشور  قهرمانی  بزرگسالان  دوومیدانی  رقابت های 
انقلاب  آفتاب  مجموعه  میزبانی  به  کشور  سراسر  از  ورزشکار   ۲۰۰ از  بیش  حضور 

تهران برگزار شد.
امیررضا ثمودی نماینده استان در این رقابت ها توانست در دو ماده، پنج هزار متر و 

سه هزار متر با مانع دو نشان طلا را به دست آورد.
در بخش بانوان نیز ثمین جعفرزاده در ۴۰۰ متر با مانع مدال برنز مسابقات را بر گردن 
آویخت.در پایان این مسابقات و در بخش مردان خراسان رضوی با پنج طلا، و یک 
برنز کاپ قهرمانی را به خانه برد، تهران با چهار طلا و دو برنز نائب قهرمان شد و 

آذربایجان شرقی با دو طلا و یک برنز بر سکوی دوم ایستاد.

ورزشکار آذربایجان  شرقی در مسابقات تکواندو قهرمانی آسیا در رده سنی نونهالان 
موفق به کسب عنوان نائب قهرمانی شد.

رقابت های قهرمانی تکواندو نونهالان آسیا ۲۰۲۳ در بخش دختران به میزبانی شهر 
بیروت در سالن »نوهاد نوفل« درحال برگزاری است.

از آذربایجان  شرقی در قالب تیم ملی در رده قدی ۱۶۸- سانتی متر  پینار لطفی زاده 
دختران حضور پیدا کرد و با شکست حریفانی از عراق، لبنان و قزاقستان به فینال 

رسید.
لطفی زاده، در دیدار نهایی، به مصاف تکواندوکار ازبک رفت و در نهایت دو بر یک 

مغلوب حریف شد تا بر سکوی دوم ایستاده و نشان نقره را از آن خود کند.
 اسرا غفاری دیگر نماینده آذربایجان  شرقی در رده قدی ۱۵۶ سانتی متر در مرحله 

نخست مغلوب حریفی از کره  جنوبی شد تا خیلی زود از دور رقابت ها کنار برود.
رئیس هیات ورزش دانش آموزی استان زنجان :

ورزش دانش آموزی زنجان طی ۶ سال 
گذشته رتبه برتر کشور را کسب کرد

شهردار تبریز :

توجه ویژه به ورزش، ارزان ترین راه 
کنترل آسیب های اجتماعی است

 رئیس هیات ورزش دانش آموزی استان زنجان گفت: این هیات ورزشی طی ۶ سال گذشته در 
شاخص های مختلف ارزیابی عملکرد رتبه اول تا سوم را کسب کرد.

عبدالرضا حسینی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: طی ۶ سال گذشته، این هیات به لحاظ شاخص 
های کمی و کیفی بهترین وضعیت را سپری کرده است.

وی گفت: این هیات در ارتباط با شاخص های تعیین شده از سوی فدراسیون ورزش دانش آموزی و 
در بین استان های گروه سه وضعیت خوبی دارد و در سال گذشته رتبه برتر را کسب کرد.

حسینی افزود: فدراسیون ورزش دانش آموزی، استان ها را بر اساس تیپ بندی و بر مبنای شاخص 
های از قبیل جمعیت دانش آموزی، تجهیزات و تراکم مورد ارزیابی قرار می دهد.

این مسوول ورزشی ادامه داد: این هیات ورزشی بر اساس چارچوب ها و دستور العمل های ابلاغی 
نسبت به برگزاری مسابقات در سه مقطع تحصیلی اقدام می کند.

وی با بیان اینکه سالانه تعداد مسابقات ورزشی متناسب با ابلاغیه ها و آیین های نامه های اجرایی 
متغیر است، اظهار داشت: با توجه به این موضوع برای برگزاری مسابقات در مناطق ۱۴ گانه آموزش 

و پرورش استان در سطوح شهرستانی، استانی و اعزام به مرحله کشوری اقدام می شود.
برگزاری  هیات،  این  اقدامات  از  یکی  داد:  ادامه  زنجان  استان  آموزی  دانش  ورزش  هیات  رئیس 

مسابقات ورزشی در طول سال به ویژه در فصل تابستان و بیشتر برای گروه های هدف است.
وی با بیان اینکه در راستای جلب مشارکت عمومی در حوزه ورزش، جشنواره هایی با عنوان« مادر 
و دختر و پدر و پسر »برگزار می شود، اضافه کرد: این رویداد برای دانش آموزان دوره دوم ابتدایی 

برگزار می شود که استقبال گروه های هدف را به دنبال داشته است.
حسینی با تاکید بر همکاری با سایر هیات های ورزشی، گفت: تعامل و ارتباط نزدیک، حذف موازی 
کاری ها و همراهی با سایر هیات های ورزشی منجر به ارتقای ورزش استان خصوصا در رده های 

پایه می شود.

شهردار تبریز از تسریع در اجرای پروژه های چند منظوره جهت افزایش سرانه ورزشی شهر تبریز 
به ویژه در مناطق کم  برخوردار خبر داد و گفت: توسعه زیرساخت های ورزشی و توجه ویژه به امر 

ورزش ارزان ترین راه کنترل آسیب های اجتماعی است.
از چند مجموعه ورزشی در حال اجرا در سطح شهر تبریز، اظهار کرد:  بازدید  یعقوب هوشیار در 
توسعه زیرساخت ها و احیای اماکن ورزشی تبریز از مهم ترین اولویت های مدیریت شهری در سال 
جاری است.وی با بیان اینکه تسریع پروژه های ورزشی از جمله احداث ۲۵ سالن ورزشی در دستور 
کار قرار دارد، تصریح کرد: احداث این سالن های چند منظوره تا پایان سال باعث افزایش سرانه 
ورزشی و نشاط اجتماعی می شود.وی ادامه داد: اجرای سیاست های پدافند غیر عامل با پیوست 
مدیریت بحران از دیگر اهداف اجرای پروژه های چند منظوره ورزشی در سطح شهر تبریز است.
ارزان ترین راه کنترل آسیب های اجتماعی در  برنامه های هدفمند ورزشی،  اینکه  بیان  با  هوشیار 
جامعه است، گفت: تمامی امکانات و تجهیرات ورزشی شهرداری تبریز به صورت رایگان در خدمت 
شهروندان است، چرا که توجه به زیرساخت های ورزشی علاوه بر تامین امکانات ورزشی برای 
شهروندان زمینه شادابی و نشاط اجتماعی و سلامت روحی و روانی شهروندان و به ویژه جوانان 
خدمت  قرارهای  های  آیتم  از  یکی  اینکه  بیان  با  تبریز  می کند.شهردار  تامین  نیز  را  نوجوانان  و 
شهرداری تبریز بررسی آخرین وضعیت اماکن و برنامه های ورزشی مناطق دهگانه اختصاص داده 
با هدف  ورزشی  استعدادیابی  تابستانی  تبریز کلاس های  کرد: شهرداری  است، خاطرنشان  شده 
تکواندو،  والیبال،  فوتبال،  نوجوانان در رشته های بسکتبال،  و  فراغت کودکان  اوقات  بهینه کردن 
ژیمناستیک، کشتی، کاراته و شنا به صورت رایگان برگزار می کند.وی در پایان این بازدید، تاکید 
کرد: پروژه های ورزشی زمین فوتبال هنرستان طالقانی، استخر سونای ائل گلی و مجموعه ورزشی 
شهید قویدل به همراه زمین های فوتسال، والیبال و بسکتبال کوی دادگستری و زمین های مینی 

گلف ائل گولی در یک ماه آینده افتتاح و در اختیار شهروندان قرار می گیرد.

آگهی مزایده عمومی
)دو نوبته - یک مرحله ای(

سازمان حمل و نقل و ترافیک شهرداری قزوین در نظر دارد 
تجدید مزایده بهره برداری از مرکز دوچرخه های اشتراکی 
سه بوستان شهر قزوین را به مدت یکسال به واجدین شرایط 
واگذار نماید ، لذا متقاضیان میتوانند از ساعت ۰۹ صبح مورخه 
الی ساعت۱۱ صبح مورخه ۱4۰2/۰6/22 جهت   ۱4۰2/۰6/۱۹
 www.setadiran.irاینترنتی سایت  به  مزایده  اسناد  دریافت 
مراجعه و جهت کسب اطلاعات بیشتر به واحد امور قراردادها 
، واقع در قزوین ، خیابان فردوسی شمالی ، مابین پمپ بنزین 
مطالعه  از  پس  و  نموده  مراجعه   ، بانوان  پارک  و  بابایی  شهید 
 ۱4۰2/۰7/۰۱ مورخه  صبح   ۱۱ ساعت  ،تا  مزایده  اسناد  دقیق 
این مزایده )طبق شرایط  نیاز جهت شرکت در  مدارک مورد 
مندرج در اسناد( را در سامانه ستاد آپلود کرده و پاکت الف 

)ضمانتنامه( را به دبیرخانه این سازمان تحویل نمایند.
* هزینه آگهی به عهده برنده مزایده می باشد.

الی8۳    ۰28-۳۳۳5648۱ اداری  ساعات  در  تماس  تلفن   *
)داخلی ۱۱۳(

تاریخ انتشار نوبت اول : ۱4۰2/۰6/۱۹
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱4۰2/۰6/2۱

شناسه آگهی : ۱56۳867 مجتبی جانی- مدیرعامل سازمان

ت اول
نوب
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صفحه8

از  زیادی  حجم  گفت:  البرز  زیست  محیط  مدیرکل 
بلاتکلیف  و  شده  انباشت  اشتهارد  در  اسیدی  لجن های 
وجود  ماهدشت  در  هم  لکه هایی  برخی  البته  و  مانده اند 

دارد که مربوط به چهار دهه قبل است.
مجید درگی با اشاره به خطر انباشت بیش از هزار تن لجن 
زائد  مواد  عمده ترین  از  داد:  توضیح  اشتهارد  در  اسیدی 
حاصل از بازیابی روغن، لجن اسیدی است که ترکیبی از 
اسید سولفوریک و فلزاتی است که در داخل روغن وجود 

دارد که جزو مواد خطرناک بوده و باعث آلودگی هوا، آب 
و خاک می شود.

در  اسیدی  لجن های  از  زیادی  حجم  کرد:  تاکید  درگی 
برخی  البته  و  مانده اند  انباشت شده و بلاتکلیف  اشتهارد 
لکه هایی هم در ماهدشت وجود دارد که مربوط به چهار 

دهه قبل است.
اقدامی  گذشته   سال های  طی  متاسفانه  داد:  ادامه  وی 
در  نگرفته  صورت  استان  در  لجن ها  این  مدیریت  برای 

خام  ماده  عنوان  به  پسماندها  این  از  می توان  که  حالی 
اولیه در برخی صنایع بهره برد و از این طریق درآمدزایی 

داشت.
وی گفت: امیدواریم در این خصوص شرکت های دانش 
بنیان وارد میدان شوند تا مشکل انباشت لجن های اسیدی 

استان حل شود.
با در ادامه اشاره به این که گاه و بیگاه اخباری از شکار 
برخی گونه های حیات وحش و قاچاق اعضای بدن آنها 
به خاطر خرافه پرستی هستیم، اظهار کرد: متاسفانه برخی 
پلنگ  حتی  و  جغد  روباه،  خرس،  کفتار،  مانند  حیوانات 
قربانی این خرافه پرستی ها شده و به خاطر جهل و نادانی 

برخی، جان خود را از دست می دهند.
این  در  گزارشی  تاکنون  خوشبختانه  داد:  ادامه  وی 
نشان  این  و  نداشته ایم  البرز  زیستگاه های  در  خصوص 
دهنده این است که اطلاعات و فرهنگ زیست محیطی 

البرزنشینان در این خصوص بالا است.
در  روند  این  ادامه  از  جلوگیری  برای  داد:  توضیح  وی 
بازدارنده و قرص  باید قوانین  کنار فرهنگسازی مناسب، 
بر  ندهد  به خود جرأت  تا کسی  اعمال شود  و محکمی 
و  رساند  آسیب  منطقه ای  اکوسیستم  به  موهومات  پایه 

گونه های از حیات وحش را در خطر انقراض قرار دهد.
محیط  در  جانوران  از  کدام  هر  کرد:  اضافه  مسئول  این 
یک  هر  حذف  و  دارند  را  خود  خاص  نقش  طبیعی 

آسیب جدی به اکوسیستم وارد می کند.

مدیرکل محیط زیست البرز :

بلاتکلیفی بیش از هزارتن لجن اسیدی در البرز

مدیر منطقه ۵ شهرداری کرج :

کاشت ۱۴00 گل پاییزی در سطح معابر 
منطقه ۵ کرج 

سرپرست منطقه ۶ شهرداری کرج :

نهر خیابان قلم پاکسازی و 
لایروبی شد

مدیر منطقه ۵ شهرداری کرج گفت: همزمان بارسیدن فصا پاییز کاشت گل های فصلی 
به مساحت یک هزار و ۴۰۰ متر مربع در میادین و بلوارها و پارک ها درحال انجام است.
ایجاد محیط شهری  با هدف  و  بهبود منظر شهری  راستای  افزود، در  حسین عطایی 
زینتی، داوودی و  پاییزی شامل گل کلم  انواع گل های فصلی  زیبا، کاشت  مناسب و 

کرئوپسیس و... در سطح منطقه درحال انجام است.
وی گفت: با توجه به بازدیدهای مستمر از عرصه های فضای سبز سطح منطقه، حوزه 
فضای سبز در این زمینه با هدف ارتقای سیمای بصری اقدامات گسترده ای انجام داده 
بوستان ها  و  معابر  در  نهال های گوناگون  و  و درخت  انواع گل های فصلی  که کاشت 

نمونه ای از این اقدامات است.
عطایی اظهار کرد: توسعه فضاهای سبز اصل مهمی است که این روزها در مدیریت 
شهری با اهمیت تر از پیش جلوه کرده و ما نیز هر روز در ایجاد طرحی نو بر کالبد شهر 
تلاش کنیم فراخور فصل، اقدامات متناسب در سطح شهر انجام داده تا رضایت مندی 

شهروندان رافراهم کنیم.
افزود:  سبز  فضای  عرصه های  در  گرفته  صورت  اقدامات  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
آماده سازی بستر مناسب و عملیات اصلاح خاک و کوددهی و عملیات کاشت گل فصلی 

از اقدامات اخیر حوزه فضای سبز است.
این مسئول ضمن تشکر از همراهی شهروندان منطقه در حفظ و نگهداری فضاهای سبز 
تاکید کرد: حفظ و نگهداری از درختان و فضای سبز مهم تر از کاشت آن ها محسوب 
کمک  با  مناسب،  و  لازم  برنامه ریزی   با  نیز  منطقه  این  سبز  فضای  حوزه  و  می شود 

وهمراهی شهروندان این مهم را در سطح منطقه اجرا می کند.

منظور  به  قلم  خیابان  سطحی  آب های  انتقال  نهر  گفت:  کرج  شهرداری   ۶ منطقه  سرپرست 
جلوگیری از آب گرفتگی های احتمالی معابر در فصل پاییز پاکسازی و لایروبی شد.

محمد رضا آژیر گفتگو با بیان اینکه پاکسازی و لایروبی انهار و کانال های آب های سطحی از 
فعالیت های مداوم شهرداری است، اظهار داشت: با توجه به نزدیک شدن به پاییز، این عملیات به 

صورت جدی تر و با حساسیت ویژه ای در دستور کار قرار دارد.
وی با اشاره به اینکه عملیات لایروبی، پاکسازی و رسوب برداری انهار و کانال های فرعی نیز 
ادامه خواهد داشت، ابراز کرد: در طول اجرای این طرح تمامی انهار روباز و روبسته و کانال ها 

بطور کامل لایروبی و پاکسازی خواهد شد.
آژیر با اشاره به اینکه در سنوات گذشته آب قنات باغستان از مسیر نهر خیابان قلم عبور می کرده 
است، بیان داشت: متاسفانه شستشوی خودروها در این مسیر باعث بروز مشکلاتی می شد و به 
بدلیل  امروزه  داد:  ادامه  بود.وی  کرده  نهر  این  کردن  به سرپوشیده  اقدام  منطقه  منظور  همین 
کاهش بارندگی و به تبع آن با خشک شدن قنات باغستان حجم آب عبوری از این نهر بسیار 
ناچیز شده است که با ته نشین شدن گل و لای باعث ایجاد بوی نامطبوع می شود که در همین 

راستا با همکاری معاون امور عمرانی و ترافیک منطقه نسبت به روباز نمودن این نهر اقدام شد.
دیگر  از  را  بارندگی  مواقع  در  بحران  ایجاد  از  پیشگیری  کرج،  شهرداری   ۶ منطقه  سرپرست 
اهداف این طرح برشمرد و خاطر نشان کرد: هدف اصلی مدیریت شهری جلوگیری از آبگرفتگی 
معابر، انباشتگی آب های سطحی و جلوگیری از آب ماندگاری در انهار و کانال ها در فصل های 
پربارش است.این مسئول در پایان تاکید کرد: زباله های رها شده به خصوص نخاله های ساختمانی 
زمینه  این  در  شهروندان  اگر  که  است  سرپوشیده  و  روباز  انهار  در  آبگرفتگی  علت  مهمترین 

مشارکت لازم را با شهرداری داشته باشند شاهد آبگرفتی در معابر نخواهیم بود.

رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج :

تقویت آمادگی آتش نشانان کرج برابر حوادث 
در ساختمان های بلند

هنگام نوشتن سفته چه نکاتی را باید رعایت کرد

رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج گفت: مانور عملیاتی در 
ساختمان های بلند مرتبه برای تقویت آمادگی آتش نشانان درحال برگزاری است.

محمد یساولی با اعلام این خبر افزود: تاکنون سه دوره از این مانورها در ساختمان های 
طبقه(   ۱۱ هرکدام  و  بلوک  استاندارد)چهار  مسکن  تعاونی  مجتمع  مانند  مرتبه  بلند 

برگزار شده است و همچنان ادامه خواهد داشت.  
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج گفت: برگزاری مانورهای 
یادشده منجر به کاهش خسارات و آسیب پذیری و افزایش ایمنی در حوادث خواهد 

شد.  
در  هماهنگی ها  افزایش  در  آموزشی  و  عملیاتی  مانورهای  برگزاری  افزود:  یساولی 

انجام امور تیمی نیز موثر خواهد بود.

را  نکاتی  باید  آن  نوشتن  برای  که  است  تجاری  اسناد  ترین  متداول  از  یکی  سفته 
مدنظر قرار داد.

سفته یکی از متداول ترین اسناد تجاری است که در معاملات برای ضمانت از افراد 
دریافت می شود.

با وجود اینکه سفته کاربرد زیادی دارد و اغلب شهروندان از آن استفاده می کنند اما 
نکاتی دارد که کمتر فردی به آن توجه دارد برای نوشتن سفته باید نکات مهمی را 

مدنظر قرار داد و هنگام نوشتن سفته به آنها توجه کرد.
در زمان پر کردن سفته به هیچ عنوان هیچ قسمتی را برای تکمیل در آینده خالی 
نگذارید و هیچ قسمتی خالی نباشد چرا که ممکن است بعداً مجبور به پر کردن آن 
شوید و در رویه و رسیدگی های قضائی با مشکلات پیچیده ای مواجهه شوید؛ بنابراین 

وقتی سفته را به هر دلیلی می خواهید صادر کنید، همه قسمت های آن را پر کنید.
نکاتی که سند سفته را تبدیل به سند تجاری با قدرت ها و مزایای مندرج در قانون 
تبدیل می کند متعدد هستند که از جمله آن نام متعهد است یعنی شخصی که وجه 
سفته را پرداخت کند همچنین نام گیرنده وجه به عنوان شخصی که قرار است که 

وجه را دریافت کند نیز باید نوشته شود.
علاوه بر موارد گفته شده نوشتن مبلغ به عنوان مبلغی که بدهکار باید پرداخت کند و 
تاریخ سررسید به عنوان تاریخی که قرار است وجه سفته پرداخت شود و امضا یا اثر 

انگشت شخص صادرکننده سفته نیز حائز اهمیت است.
باید توجه داشت که مندرجات سفته به شخص صادر کننده آن باید منتسب شود، لذا 

امضا و اثر انگشت ضروری است.
با رعایت شرایط فوق، از تاریخ سررسید و در صورت عدم پرداخت وجه سفته، اگر 

ظرف ۱۰ روز سفته واخواست شود، طلب شما وصول خواهد شد.

مدیر منطقه ۱ شهرداری کرج :

اجرای ۱۴ هزار مترمربع آسفالت در سطح معابر 
این  معابر  در  آسفالت  مربع  متر  هزار   ۱۴ اجرای  از  کرج  شهرداری   ۱ منطقه  مدیر 

منطقه خبر داد.
محمد گروسی اظهارکرد: با توجه به نیاز سنجی های انجام شده و بررسی های میدانی 
از سطح منطقه، عملیات عمرانی تراش و روکش آسفالت در معابر و خیابان های سطح 

منطقه اجرایی می شود.
فصل  شروع  از  قبل  آسفالت  روکش  و  پخش  تراش،  اهمیت  به  اشاره  با  گروسی 
بارش ها افزود: همواره داشتن آسفالت مناسب در خیابان ها و معابر در زمان بارندگی، 

نقش کلیدی در کاهش احتمال بروز حوادث برای عابرین و وسایل نقلیه دارد.
وی با تاکید بر اجرای عملیات بهسازی و آسفالت ریزی معابر در جهت تسهیل در تردد 
شهروندان، گفت: این عملیات به صورت جدی و طبق برنامه ریزی و اولویت بندی 

معابر اصلی و فرعی در دستور کار اداره عمران منطقه قرار گرفته است.
این مسئول اظهار داشت: اجرای عملیات بهسازی در تمامی خیابان ها و معابر سطح 
منطقه که نیاز به ترمیم، لکه گیری و یا آسفالت دارند، پس از شناسایی و اولویت بندی 

توسط کارشناسان فنی، انجام خواهد شد.

مدیر منطقه ۲ شهرداری کرج :

پلمب ۱2 واحد تجاری غیرمجاز در منطقه 2 کرج
مدیر منطقه ۲ شهرداری کرج از پلمب۱۲ واحد صنفی غیر مجاز در این منطقه خبر 

داد.
سید جواد موسوی  با اعلام این خبر و با اشاره به اینکه مالکان این واحدها باوجود 
اخطارهای مکرر و اخذ دستور توقف عملیات اجرایی از مراجع ذی صلاح، مجدداً اقدام 
با حضور عوامل  اقدام کرده اند، گفت:  تابلوهای تجاری  به تأسیس، تجهیز و نصب 

اجرایی و قضایی تمامی این واحدها پلمب شدند.
وی ادامه داد: ساخت و سازهای غیر مجاز به نوعی زیر پا گذاشتن حقوق شهروندی 
در  توان  تمام  با  و شهرداری  می رود  به شمار  امکانات شهری  و  به حریم  تجاوز  و 
جهت حفظ حریم استحفاظی با هماهنگی های لازم به وظایف ذاتی و قانونی خود 

ادامه خواهد داد.

معاون مبارزه با سرقت پلیس آگاهی فراجا :

دستگیری ۱۴۳ سارق خشن در ۱0 استان کشور
معاون مبارزه با سرقت پلیس آگاهی فراجا از اجرای دومین مرحله 
و  داد  خبر  کشور  استان   ۱۰ در  خشن  سارقان  با  مقابله  طرح  از 
سرقت  انواع  فقره   ۴۰۰ به  قریب  طرح  این  جریان  در  که  گفت 

خشن کشف شد.
به گزارش ایسنا، سرهنگ محمدرضا اکبری در تشریح جزئیات این 
خبر گفت: در راستای کنترل و کاهش سرقت های خشن و با هدف 
امنیت و آسایش مردم دومین مرحله از طرح مقابله با سارقان خشن 
شامل سارقان قاپ زن و سارقان به عنف در سال جاری به مدت 
دو روز در استان های هدف شامل تهران بزرگ، خراسان رضوی، 
خوزستان، غرب استان تهران، شرق استان تهران، البرز، اصفهان، 

سیستان و بلوچستان، فارس و کرمان به مرحله اجرا درآمد.  

سارق خشن   ۱۴۳ طرح  این  اجرای  نتیجه  در  اینکه  بیان  با  وی 
این  بازداشت شده در  از مجموع ۱۴۳ متهم  دستگیرشدند، گفت:  
کیفری  سابقه  فاقد  نفر   ۴۴ و  کیفری  سابقه  دارای  نفر   ۹۹ طرح 
انواع  فقره   ۳۹۳ پرونده  افراد  این  دستگیری  با  همچنین  بودند. 

سرقت خشن مورد رسیدگی قرار گرفته و مختومه شد.
بیشترین  درباره  فراجا  آگاهی  پلیس  سرقت  با  مبارزه  معاون   
دستگیرشدگان در این طرح نیز گفت:  بیشترین آمار دستگیری در 
این طرح به ترتیب مربوط به استان های خراسان رضوی، تهران 
بزرگ و استان البرز بود و بیشترین کشفیات هم به ترتیب مربوط 

به استان های تهران بزرگ، خراسان رضوی و البرز بوده است.
به گفته وی برای ۱۴۳ متهم دستگیر شده در این طرح پرونده ای 

به همراه  به جرم  روند رسیدگی  ادامه  برای  آنان  و  تشکیل شده 
پرونده متشکله روانه دادسرا شدند.

اکبری با تاکید براینکه مقابله با سرقت یکی از اولویت های پلیس 
آگاهی است، خاطرنشان کرد: اگرچه کارآگاهان پلیس آگاهی فراجا 
در برخورد با این گونه جرایم کاملا قاطع بوده و به طور جدی به 
وظایف قانونی خود عمل می کنند؛ اما لازم است شهروندان نیز در 
ارزش  با  اموال  از  بیشتری  مراقبت  و  داشته  مشارکت  زمینه  این 
خود داشته باشند. به طور معمول، همراه داشتن وسیله مورد توجه 
سارق که از ارزش ریالی بالایی برخوردار است مثل گوشی تلفن 
برای سارقان  فاکتورهای مهم  از جمله  زیورآلات  و  همراه، کیف 

به شمار می رود.


